
آگهی مناقصه

سیدجواد لقمانی - شهردار مینادشت
م الف: 1733632

شهرداری مینادشت براساس بودجه عمرانی سال 1403 درنظردارد درقبال تحویل قیر نسبت به تهیه،حمل 

وپخش آسفالت mc از نوع توپكا 
12 - 0و19  -0  با اعتباربالغ بر 20/000/000/000 ریال از محل اعتبارات شهرداری از طریق آگهی مناقصه بر اساس 
خرید آسفالت بر حسب تن در محل كارخانه و حمل و پخش آسفالت و قیر mc بر حسب تناژ كارخانه تا محل 

مصرف )حداکثر15کیلومتر(اقدام نماید 
کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی پاکتها از طریق درگاه سامانه 

تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام می گیرد.
مواعد زمانی:

تاریخ انتشار فراخوان: 1403/03/30-1403/03/23
مهلت دریافت اسناد فراخوان:  1403/04/04-1403/03/24

مهلت ارسال پیشنهادات:  1403/04/16-1403/04/06
زمان بازگشایی پاکت ها:  1403/04/17

نوبت اول

» تجدیدآگهی مزایده «

حسین اسماعیلی احمدی- شهردار  زرین شهر
م الف: 1728197

شهرداری زرین شهر به اســتناد مجوز شــماره 359 مورخ 1398/7/1 شورای اسلامی شهر  

در نظر دارد نســبت به فروش پلاک G100 بر روی طرح تفکیکی ســایت مشــاغل شهری به 
متراژ 88/87 متـر مربع با کاربـری تجـــاری از طریق مزایده عمـــومی و با بهره گیری از 

سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به شــماره مزایده 2003093283000006 اقدام 
نماید، لذا از متقاضیان دعوت بعمل می آید جهت دریافت اســناد مزایده و کسب اطلاعات 
 بیشتـــر از تاریخ انتشار تا ســاعت 13/30 مورخ 1403/3/22 به ســامانه مذکور به آدرس

 www.setadiran.ir مراجعه نمایند.

نوبت دوم

 آگهی مزایده بهره برداری از اماکن شهرداری 

   حسن شفیعی -  شهردار نایین
م الف: 1728730

شهرداری نایین  در نظر داردنسبت به واگذاری حق بهره برداری از سالن کشتارگاه ذبح دام شهرداری شهر نایین 
را با قیمت پایه کارشناسی  و با مشخصات جدول وپلان تفكیكی وكروكی محل كه به پیوست می باشد را از طریق 

مزایده عمومی واگذار نماید. 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد(.

لذا متقاضیان محترم می توانند تا پایان وقت اداری روز شــنبه مورخ 1403/04/02 با تكمیل اســناد مزایده 
ومدارك مورد نیاز به انضمام یك فقره فیش واریزی نقدی به حساب سپرده 0105850675005 شهرداری نزد 
بانك ملی نایین یا ضمانت نامه بانکی به عنوان سپرده شــركت در مزایده را دردوپاكت جداگانه سربسته لاك 
ومهر شده )درپاكت الف فیش واریز نقدی سپرده ویا ضمانت نامه بانکی معتبر، فتوكپی شناسنامه ،كارت ملی 
ودیگر اسناد مزایده ودرپاكت ب برگ پیشنهاد قیمت ( به دفتر حراست شهرداری نایین تحویل ورسید دریافت 

دارند . )سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( بارگذاری نمایند.(
جهت کسب اطلاعات و دریافت اسناد و شرایط مزایده سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( مراجعه گردد.

 

نوبت دوم

پیوند چند صد میلیونی در باغ و تالارهای اصفهان؛  

ازدواج به شرط اثبات تمکن مالی!
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بهره برداری از پروژه بهسازی محور گردشگری 
خیابان علوی کاشان

پیش بینی برداشت 10 هزار تن گل محمدی از 
گلستان های کاشان

 آب دریای عمان تا پایان 
سال جاری به اصفهان می رسد

معاون استاندار اصفهان:

صنعت گردشگری 
پیشران اقتصادی 

استان اصفهان

پالایشگاه و فولاد 
مبارکه از فهرست 
آلاینده ها خارج 

می شوند

احتمالًا  تعطیلی
  2 روز در هفته 

منتفی است
 فعالان اقتصادی دِین خود را برای برگزاری

 کنگره 24 هزار شهید اصفهان ادا کنند
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی           

چهار شنبه 23 خرداد 1403
5 ذی الحجه 1445

12 ژوئن 2024
شماره 4106

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5000 تومان

 سکه جمع کردن حتی روی موتورسیکلت  سکه جمع کردن حتی روی موتورسیکلت 
8و پشت فرمان به قیمت جان؟!و پشت فرمان به قیمت جان؟!

مدیرعامل سازمان قطار شهری 
اصفهان مطرح کرد: لزوم 

تأمین 7500میلیارد تومان 
اعتبار برای بهره برداری از فاز 
نخست خط 2 متروی اصفهان
و همچنان اندر خم 

کوچه اعتبارات



چهارشنبه 2۳ خرداد 140۳ /  5 ذی الحجه  1445  /  12  ژوئن  2024 / شماره  4106 

 رئیس اداره محیط زیست اردستان:

قانون حمایت از محیط بانان تقویت شود
رئیس اداره حفاظت محیط زیست شهرســتان اردســتان گفت: قوانین فعلی کشور در خصوص 

حمایت از محیط بانان نیاز به تقویت دارد و باید شفاف و قاطع شود.
حسین شواخی در گفت وگو با »ایسنا« اظهار کرد: دولت سیزدهم با نگاه ویژه ای که به حوزه محیط 
زیســت داشــته یکی از بهترین دولت ها بوده اســت. تلاش برای تحقق عدالت محیط زیستی و 
بهره گیری از روش ها و دستاوردهای دانش بنیان و فرهنگ ســازی و حس مسئولیت اجتماعی 
از دیگر نکات مهمی بوده که در این دولت به آن توجه شــده اســت.وی افزود: اداره محیط زیست 
شهرستان اردستان یک عرصه ۱۲ هزار کیلومتر مربعی را زیر نظر دارد که از مهم ترین مناطق حیات 
وحش این شهرستان می توان به منطقه حفاظت شده کهیاز با مســاحت  تقریبی ۱۰۰ هزار هکتار و 
پناهگاه حیات وحش خارو با وسعت ۲۰۰ هزار هکتار اشاره کرد. رئیس اداره حفاظت محیط زیست 
اردستان با بیان اینکه بزرگ ترین و مهم ترین مشکل ما در مواجهه با حفظ و نگهداری مناطق زیست 
محیطی کمبود نیرو و محیط بان اســت، گفت: در شهرستان اردســتان تنها شش محیط بان بدون 
حتی یک روز تعطیلی در حال انجام وظیفه هســتند که این تعداد نیرو نســبت به مناطق موجود 
عدد بســیار کمی اســت که باید در بدترین حالت این تعداد به چهار یا پنج برابر افزایش پیدا کند.

شواخی با اشــاره به ارائه گزارش عملکرد این اداره در یک سال گذشــته، تصریح کرد: در یک سال 
گذشــته با تلاش محیط بانان این اداره ۲۵ شکارچی غیرمجاز دســتگیر و ۱۱ قبضه اسلحه از این 
افراد ضبط شده است.وی یکی از وظایف اداره محیط زیســت را پایش صنایع و معادن عنوان کرد 
و گفت: طی یک سال گذشته ۱۲۰ مورد پایش و بازرســی از واحدهای صنعتی و معادن شهرستان 
اردستان صورت گرفته که ۱۲ مورد منجر به شکایت شده است. رئیس اداره حفاظت محیط زیست 
اردستان گفت: اصل ۵۰ قانون اساسی جمهوری اســلامی حفاظت از محیط زیست را یک وظیفه 
همگانی اعلام کرده؛ اما این وظیفه تنها بر دوش محیط بانان قرار گرفته و کار را برای آنها با مشکلاتی 
روبه رو کرده است.شــواخی بر لزوم توجه و حمایت از وضعیت محیط بانــان تأکید و تصریح کرد: 
محیط بانان خط مقدم محیط زیست در مبارزه با مجرمان و متخلفانی هستند که به حیات وحش 
و محیط زیست آسیب و صدمه وارد می کنند و در این راستا نزدیک به ۱۵۰ شهید محیط بان و ۲۸۰ 
نفر جانباز گواه بر آن دارد که این افراد ناجیان گمنام حیات وحش هســتند.وی با اشــاره به اینکه 
در یکسال گذشته برخی از محیط بانان این اداره توســط متخلفان مورد حمله و ضرب و جرح قرار 
گرفتند که منجر به بستری در بیمارستان شد، گفت: نیاز است مراجع قانونگذار اختیارات بیشتری 
به محیط بانان که در مأموریت هایشــان مظلومانه مورد ضرب و شــتم قرار می گیرند، قائل شود.

وی افزود: قوانین فعلی کشــور در خصوص حمایت از محیط بانان نیاز به تقویت دارد زیرا در زمینه 
 حمایت از محیط بانان خلأ قانونی وجود دارد و وضعیت فعلی برای حمایت از محیط بانان، شفاف 

و قاطع نیست.

یک تُن گوشت بدون هویت در رستورانی در کاشان کشف شد
رئیس اداره دامپزشکی کاشــان گفت: یک تن گوشت قرمز و ســفید بدون هویت در رستورانی در 
کاشان کشف شد.سیامک رضوان در گفت وگو با »مهر « با اشاره به نظارت و بازرسی از رستوران های 
شهرستان کاشــان به صورت مســتمر اظهار کرد: علی رغم کمبود نیروی بازرس سعی شده است 
به منظور حفظ سلامت شهروندان و مسافران نظارت مســتمر بر فعالیت رستوران ها و دیگر مراکز 
عرضه گوشت قرمز و سفید انجام شود.وی افزود: بر این اساس در بازدید کارشناسان اداره نظارت 
بر بهداشت عمومی و مواد غذایی از مراکز نگهداری فرآورده های خام دامی کاشان بیش از یک تن 
فرآورده خام دامی شامل گوشت قرمز و سفید بدون هویت و غیر بهداشتی از سردخانه یک رستوران 
غیر فعال کشف و جمع آوری شد. رئیس اداره دامپزشکی کاشان تصریح کرد: بازرسان نظارت بر 
بهداشت عمومی و مواد غذایی این شــبکه تمامی واحدهای عرضه گوشت قرمز، سفید، طباخی و 

رستوران ها را در تمامی روزهای سال رصد می کند.

شهردار کاشان خبرداد

بهره برداری از پروژه بهسازی محور گردشگری خیابان علوی کاشان
شهردار کاشان گفت: طرح بهسازی خیابان علوی در سه مرحله طراحی 
شده است که مرحله اول به مساحت ۵۰۰۰مترمربع به بهره برداری رسید 

که برای اجرای آن ۵۰۰ میلیارد ریال اعتبار هزینه شده است.
کیومرث محمدپور در گفت وگو با »ایسنا« اظهار کرد: این پروژه نیازمند 
اقدامات معماری خاصی بود که با نظر مشــاوران معماری ســنتی و 
طراحی انجام شد تا هویت یک منطقه فرهنگی را به گردشگران نمایش 

دهد.
وی افزود: آســفالت خیابان به طور کامل جمع آوری شــد و محوطه 
خیابان به مســاحت ۵۰۰۰ مترمربع با استفاده از بتن مسلح زیرسازی 
شده اســت تا این خیابان با ظاهری متفاوت و تاریخی مورد استفاده 

شهروندان و گردشگران قرار بگیرد.
محمدپور گفت: اجرای ســکوهای تبلیغاتی و فرهنگی، بدنه ســازی و 
سفیدکاری جداره های محور اصلی، اجرای چوب پلاستِ سقف پیاده رو 

از دیگر اقدامات انجام شده در پروژه بوده است.
طراح پروژه خیابان علوی کاشان نیز به »ایسنا« گفت: محل اجرای طرح 
ویژگی خاصی دارد که محل تراکم عناصر متعدد تاریخی است و هر سال 
گردشگران داخلی و خارجی زیادی در آن تردد می کنند و تا قلعه جلالی 

و باروی قدیمی شهر ادامه دارد.
سعید طالعی اظهار کرد: ویژگی دوم فضای خیابان علوی این است که 
محله های تاریخی سلطان امیر احمد، صدر ســرفره و کوشک صفویه 
را به هم وصل می کند و بعد از باغ فین پرترددترین مکان گردشــگری 

کاشان است. 
وی افزود: مشــکل اصلی این خیابان این بود که پوســته و بدنه دچار 
اغتشاش بصری بود و پیشامدگی  بناها، تنوع و ابعاد مصالح ساختمانی، 
نه تنها گردشگر را به یک محله تاریخی هدایت نمی کرد بلکه باعث نوعی 

بی نظمی بود.
طراح پروژه خیابان علوی کاشان تصریح کرد: طراحی به گونه ای اصلاح 
شده است که برای گردشــگران، هویت یک محله قدیمی در بافت یک 
شهر تاریخی با شهرت کاشان را روایت کند؛ بنابراین، مسیر سواره و پیاده 
از هم جدا شد و محور اصلی پروژه، الگوی یک خیابان بر اساس پیاده 

راه مدار طراحی شد.
طالعی افزود: محل حرکت دوچرخه در این مسیر مشخص شده است و 
با توجه به فقدان فضای سبز، باکس های فضای سبز طراحی شده است 
که هم نیاز به فضای سبز را تأمین کند و هم ناهماهنگی های پوسته را در 

طول مسیر اصلاح می کند.
وی اظهار کرد: خیابان-موزه طراحی شده اســت که با ساخت سکو و 

نصب المان هایی از مشاهیر کاشان و صنایع دستی به تناسب شرایط 
زمان، پیام خاصی را به گردشگر می رساند در حالی که در معماری جهان 
چنین پروژه هایی را عموماً روی پوسته و بدنه سازی می کند، اما در این 

طرح با ساخت المان ها، بی نظمی ها پوشش داده شد.
همچنین مشاور طرح بهسازی خیابان علوی کاشان به »ایسنا« گفت: 
خیابان علوی مهم ترین محور گردشــگری کاشــان اســت که بناهای 
ارزشمند تاریخی زیادی در این خیابان قرار گرفته که خانه های تاریخی 

عامری، بروجردی و سلطان میراحمد بخشی از آن است.
سید اکبر حلی اظهار کرد: اجرای چنین طرح هایی معمولًا با بستن مسیر 
انجام می شــود اما با توجه به شرایط گردشــگر پذیری خیابان علوی، 
نمی توانستیم خیابان را ببندیم،در نتیجه خیابان یک طرفه طراحی شد.

مشاور طرح بهسازی خیابان علوی کاشان افزود: اصلاح  آشفتگی های 
بدنه و فضا، با ســاخت المان هایی به شکل ســاباط های قدیم انجام 
شــد که فضا را در روزهای گرم تابستان سایه روشــن کند ضمن اینکه 
با نورپردازی خیابان از بالا و زیر قوس ها با نور خطی، فضا را مناســب 

گردشگری شب کند.

وی تصریح کرد: طراحی و ساخت المان های ســنتی با کتیبه ساده و 
قوسی به گونه ای است که بتوان با مه پاشی عرضی پیاده روها، به نوعی 

هوای خیابان را برای رهگذران خنک کرد.
این معمار سنتی گفت: حذف تیر چراغ های برق و زمینی کردن آنها در 
طول ۲۸۰ متر، جدول گذاری و اجرای کانیوو به طول ۹۰۰ متر، اجرای ۷۰ 
المان سنتی با کتیبه ساده و قوسی، اجرای ۴۹ فلاورباکس فضای سبز، 

۱۴ پایه چراغ روشنایی، بخشی از این پروژه بوده است.
وی افزود: مبنای این خیابان، بر اساس پیاده رو بازسازی شده که مسیر 
پیاده و سواره با قابلیت مسیر کندرو، دوچرخه سواری و عبور نابینایان 

بوده است که مسیرها با نورپردازی از یکدیگر جدا شده است.
حلی گفت: روبــه روی مغازه ها، مســیر پیــاده روی کنــدرو طراحی 
شــده اســت تا گردشــگران در امنیت بتوانند از مغازه هــا دیدن کرده 
یا خرید کننــد و ادامه این مســیر با اجــرای مرحله دوم و ســوم به 
باروی ســلجوقی کاشــان می رســد تا هویت تاریخی شــهر را روایت 
 کند که رســیدن به ایــن هــدف، نیازمند مشــارکت همه ســاکنان 

محل است.

فرماندار شهرضا گفت: نبود نیروی کار ماهر یکی از 
مشکلات جدی صنایع در شهرستان شهرضا است و 
دانشگاه ها می توانند با تربیت نیروی متخصص در 

حل مسائل ما در شهرستان کمک کنند.
به گزارش »مهر«، امیر جعفری در جلســه افتتاح 
مرکز TMC در مرکز آموزش عالی شهرضا اظهار کرد: 
ما در کشور از حیث نیروی انسانی، سرمایه، منابع، 
 مواد اولیه و ابزار مشــکل نداریم امــا در مدیریت و 
بهره وری دارای مشــکلاتی هســتیم و اگر به این 
موضوع مهــم توجه نکنیــم بهــره وری خوبی نیز 
نخواهیم داشت.وی ابراز کرد: آینده جهانی مشاغل 
 در سال ۲۰۲۴ مشخص شــده است و در جهانی که 
پیش رو داریــم ۷۰ میلیون عنوان شــغلی در حال 
از بین رفتن اســت و در ازای آن ۵۰ میلیون عنوان 

شــغلی جدید درحال به وجود آمدن اســت که ما 
باید متناســب با این دنیای جدید آمادگی داشته 
باشــیم.فرماندار شــهرضا تصریح کرد: اگر مراکز 
مدیریت مهارت آموزی و مشاوره شغلی دانشگاه ها 
متناسب با این رویکرد تطبیق داده شوند می توانند 
 ضمن پاسخگویی به نیازهای جامعه و به کارگیری 
فارغ التحصیلان دانشــگاهی بهره وری لازم را نیز 
افزایــش دهنــد. وی تأکید کــرد: برنامه ریزی در 
خصوص آموزش و افزایش مهارت آموزی نیروی 
کار ماهر و ســرمایه گذاری در حوزه مشاغل جدید 
همچون مشاغل ناشی از هوش مصنوعی، رمزارزها 
و… و همچنین توجه به ویژگی های نسل جدید در 
این راستا از جمله مقدمات ضروری به شمار می رود.

جعفری با اشاره به مراکز صنعتی مهم در شهرستان 

که بعضاً در سطح ملی تأثیرگذار هستند بر ضرورت 
ارتباط دانشگاه ها با مراکز صنعتی و حل مشکلات 
 این صنایــع از طریق مراکز رشــدو شــرکت های 

دانش بنیان و… تأکید کرد.
 فرماندار شــهرضا با اشــاره به وضعیت نامناســب 
فارغ التحصیــلان دانشــگاهی در کشــور گفت: 
می توان در راســتای بکارگیری ظرفیــت نخبگان 
جوان دانشگاهی مشــکلات صنایع و دستگاه های 
شهرستان را احصا و توسط دانشــجویان و اساتید 
دانشگاه برطرف کرد. وی اذعان کرد: نبود نیروی کار 
ماهر یکی از مشــکلات جدی صنایع در شهرستان 
شــهرضا اســت و دانشــگاه ها می توانند با تربیت 
نیروی متخصص در حل مســائل ما در شهرستان 

کمک کنند.

فرماندار شهرضا:

نبود نیروی کار ماهر  چالش جدی در شهرضا است

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کاشان گفت: بیان دقیق بحران آب برای مردم یک ضرورت است که امروز برخی از ملاحظات این بحران به درستی تبیین نمی شود، 
در حالی که ذی نفعان واقعی موضوع آب، یعنی مردم باید نسبت به وضعیت آن اطلاعات دقیق داشته باشند.یاسر اسماعیلی در گفت وگو با »ایسنا« اظهار کرد: 
بحران آب را باید از منظر جامعه شناسی بررسی کرد و رفتار مربوط با آب را با مبانی فرهنگی، اجتماعی و مذهبی مورد بررسی قرار دهیم. بخش قابل توجهی از بحران 
آب به رفتار ذی نفعان برمی گردد.وی افزود: تنها عامل بحران آب، کمبود آن نیست، بلکه رفتار نامناسب با آب نیز از عوامل این بحران است. پس باید به ریشه های 
فرهنگی و اجتماعی مصرف آب نگاه ویژه داشته باشیم.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کاشان تصریح کرد: فرهنگ مصرف آب، مجموعه ای از باورها و هنجارهای 
مربوط با حوزه مصرف و حفظ منابع آبی است. در این حوزه می توان نگاه ویژه ای از منظر آموزه های مذهبی به آب داشت که اگر از این دیدگاه به فرهنگ آب نگاه 
کنیم، در مدیریت مصرف می توانیم موفق باشیم.اسماعیلی با اشاره به نقش رسانه ها در ترویج فرهنگ مدیریت آب، گفت: رسانه ها می توانند موضوع آب را به 
گفتمان غالب در جامعه تبدیل کنند که علاوه بر طرح موضوع در سطح عموم، ترویج گفتمان آب در گروه های علمی و مذهبی نیز می تواند گره گشا باشد.نخبگان 

جامعه به عنوان گروه های مرجع، هرقدر درگیر موضوع بحران آب و مدیریت مصرف آن شوند، راه حل های بهتری خواهند اندیشید که به نفع کل جامعه است.

خبر روزبیان دقیق کمبود آب برای مردم یک ضرورت است

عکس خبر

 واژگونی پژو پارس 
 در محور 

 شاهین شهر-خمینی شهر 
 5 مصدوم داشت

بــر اثــر واژگونــی ســواری پژو 
 پارس در محور شــاهین شــهر -

خمینــی شــهر در جــاده کنــار 
پالایشگاه ۵ نفر شــامل ۳ خانم 
۳۶ تا ۵۴ ســاله، دختر ۱۶ و پسر 
۱۴ ساله مصدوم و به بیمارستان 

گلدیس منتقل شدند.

مدیر جهاد کشاورزی اردستان:

۸5 درصد اراضی مستعد اردستان تحت پوشش سامانه 
آبیاری های نوین است

مدیر جهاد کشــاورزی شهرســتان اردســتان گفت: با مجموعه اقدامات صورت گرفته ۸۵ درصد 
از زمین های کشاورزی مســتعد در این شهرســتان که حدود ۸۵۰۰ هکتار می شود تحت پوشش 
طرح های نوین آبیاری قرار دارند. شهرستان اردســتان در اجرای طرح های نوین آبیاری در استان 
پیشگام بوده و در چند سال گذشــته در این بخش رشد قابل توجهی داشتیم. به گزارش »ایسنا«، 
محمد امینی در نشست خبری هفته جهاد کشــاورزی اظهار کرد: هفته جهاد کشاورزی از ۲۱ تا ۲۷ 
خردادماه تعریف شده است. برای برگزاری هر چه بهتر این هفته برنامه ها و دیدارهایی پیش بینی 
شده که مهم ترین آن برای اولین بار در سطح شهرســتان اردستان با نام یادواره ۱۹ شهید کشاورز و 
دامدار شهرستان در بخش مهاباد برگزار می شــود.وی افزود: با تلاش بسیار در مجموعه مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان، این اداره توانسته با پیشــرفت ۹۵ درصدی، رتبه اول سامانه اطلاعات 
مکانی کشاورزی اســتان را کسب کند. مدیر جهاد کشــاورزی شهرستان اردســتان با بیان اینکه 
ماهانه با پیگیری های صورت گرفته حدود ۸۲۳۰ کیسه آرد نوع یک و ۲ بین حدود ۶۰ واحد نانوایی 
توزیع می شود، گفت: نظارت و بازرسی بر نانوایی ها یکی از وظایف جهاد کشاورزی بود که مجدد با 
سیاست های صورت گرفته این وظیفه به اداره صمت واگذار شد و جهاد کشاورزی مسئولیتی در این 
خصوص ندارد.امینی یکی از برنامه های جهاد کشاورزی را اصلاح الگوی کشت عنوان کرد و افزود: 
در یک سال گذشته مجوز احداث شش گلخانه کوچک مقیاس به متراژ ۱۸۰۰ متر مربع صادر شده 
است. همچنین اخذ پروانه بهره برداری ۲۳ واحد گلخانه در سطح شهرستان اردستان دریافت شده 
است.مدیر جهاد کشاورزی شهرستان اردستان در خصوص وضعیت سد کرداس اردستان گفت: سد 
کرداس اردستان در حدود سال های ۷۳ تا ۷۵ ساخته شده و در همه این سال ها دچار فرسودگی 
شده است. امسال با توجه به بارندگی های خوبی که در شهرستان شاهد بودیم حجم قابل توجهی آب 
پشت این سد جمع آوری شد که باعث شکستگی در قسمت هایی از سازه آن بودیم.وی با بیان اینکه 
سد کرداس متولی خاصی ندارد و به نوعی به حال خود رها شده است، گفت: به منظور جلوگیری از 
افزایش خسارت ها و با توجه به حضور مردم در کنار سد و رفع خطرهای احتمالی، با تصمیم مسئولان 
شهرستان ورودی های سد کرداس کاهش پیدا کرد و قسمت هایی که دچار آسیب دیدگی شده بود 

با اعتبار بالغ بر ۴۰۰ میلیون ریال مرمت شد.

رئیس اداره راه و شهرسازی نطنز خبر داد

آماده سازی ۹0 درصدی زمین طرح نهضت ملی مسکن در 
شهر نطنز

رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان نطنز گفت: آماده سازی زمین ۱۲ هکتاری طرح نهضت ملی 
مسکن شهر نطنز با پیشرفت ۹۰ درصدی در حال اجراست.علیرضا موحدی در گفت وگو با »ایسنا«، 
اظهار کرد: در مجموع در شهرستان نطنز بیش از ۵۰۰۰ نفر برای طرح نهضت ملی مسکن اقدام به ثبت 
نام کرده اند که از این تعداد۱۵۰۰ نفر متقاضی شرایط هســتند.وی افزود: پس از تلاش های انجام 
شده برای تأمین زمین و تهیه طرح تفکیکی و ابلاغ آن توسط کمیسیون ماده ۵، برابر توافقات، اجرای 
آماده سازی به بنیاد مسکن انقلاب اسلامی واگذار و عملیات خاک برداری و خاکریزی زمین ها با 
پیشرفت ۹۰ درصدی در حال اجراست.موحدی گفت: این طرح، بنیاد ساخت بوده و دارای ۱۲۷ پلاک 
مسکونی و به صورت طبقاتی چهار طبقه بر روی پیلوت بوده که همه متقاضیان واجد شرایط طرح 
نهضت ملی نطنز را پوشش می دهد.وی تصریح کرد: بحث مسکن برای جوانان این روزها یکی از 
مهم ترین مسائل شده است که امیدواریم بتوانیم با پیگیری هرچه بیشتر شاهد آغاز به کار ساخت 
مسکن ملی در نطنز باشیم. موحدی افزود: تمام تلاش خود را می کنیم تا هرچه زودتر پروژه مسکن 

ملی در شهرستان نطنز آغاز شود و به زودی ساختمان های آن آماده  بهره برداری شود.

اخبار

 صنایع دستی
 نیازمند توجه مضاعف و 

هدفمند است
سرپرست فرمانداری کاشــان گفت: صنایع 
دســتی دو جنبه کاربردی و تزیینی دارد که 
نیازمند توجــه مضاعف و هدفمند اســت و 
فرمانداری کاشــان نیز وظیفه دارد در حوزه 
عرضه و تقاضا با ایجاد بازارچه های موقت در 

کنار هنرمندان قرار گیرد. 
حمیدرضا محمدی فشــارکی در گفت وگو با 
»ایسنا« اظهار کرد: بازارچه های عرضه صنایع 
دستی، گویای هویت ملی و معرف هنرمندان 
هر منطقه است که شهرستان کاشان فضای 
کافی برای ایجاد بازارچه های دائمی و موقت 
دارد.وی افزود: آموزش رشــته های صنایع 
دستی در دانشگاه ها گسترش یافته است، 
اما از استادان تجربی اســتفاده نمی شود و 
در نتیجه تجربه آنها به دانشــجویان منتقل 
نمی شــود که یکی از حلقه های گمشــده در 
حوزه توسعه گردشگری و صنایع دستی است.

سرپرست فرمانداری کاشان گفت: شهرستان 
کاشــان، پیشــگام و پیشــرو در حوزه های 
گردشگری، میراث فرهنگی و صنایع دستی 
بــوده و وضعیت فــروش صنایع دســتی 
هنرمندان ما نسبت به گذشــته در وضعیت 
خوبی اســت؛ اما برای رســیدن به شرایط 
مطلوب و واقعی صنایع دستی ایران در جهان، 
باید وضعیت صادرات تقویت شود. محمدی 
فشارکی گفت: انتخاب کاشان به عنوان شهر 
جهانی نساجی سنتی، فرصتی بود تا این شهر 
بیشتر و بهتر از گذشته در دنیا شناخته شود.

وی افزود: میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری سه حوزه ای است که همچون یک 
قامت برافراشته است و باید به آن پرداخته 
شود و در اختصاص بودجه تملک دارایی ها 
اعتبار خوبی برای این مجموعه در نظر گرفته 
شده است.وی افزود: در خصوص مشکلات 
هنرمندان صنایع دســتی، اگر دستگاه های 
اجرایی بر اساس شــیوه نامه های اداری در 
بخش آب و گاز و برق کم کاری صورت گرفته 

باید به رفع این موانع پرداخت.

با مسئولان

استان



کارشناس حوزه مسکن

کاهش قیمت ها راه خروج بازار مسکن از  رکود

مجید گودرزی، کارشناس حوزه مسکن می گوید: بازار مسکن در شــرایط رکود توأم با تورم به سر 
می برد. انتظارات تورمی در حوزه مسکن منفی شده و عموم مردم منتظر ریزش قیمت ها هستند. 
اگرچه دولت اقدامات مناسبی در این حوزه انجام داده ولی قیمت مسکن باید کاهش یابد، در غیر 

این صورت شاهد قفل شدن این بازار خواهیم بود.
به گزارش »ایراسین«، بازار مسکن در سال ۱۴۰۲ چه در حوزه معاملات و چه ساخت وساز روزهای 
کم رونقی را پشت سر گذاشت و رکود بازیگر اصلی این بازار بود. بازار مسکن با شروع سال ۱۴۰۳ نیز 
از زیر سقف رکود خارج نشد و تنش های بازار ارز و طلا نیز تأثیر چندانی بر رونق بازار ملک نداشت. 
البته نوسانات نرخ دلار در بازار آزاد طی روزهای ابتدایی سال جاری سبب رشد بهای مسکن در این 
بازار شد. گفت وگو با شماری از مشاوران املاک اصفهان از نصف شدن تعداد معاملات مسکن در بهار 
۱۴۰۳ حکایت دارد، آنها مدعی اند بازار مسکن با شروع فصل نقل وانتقالات نیز خالی از خریدار است 

و بیشتر افراد حاضر در بازار به دنبال مسکن با اجاره بهای پایین هستند.
مجید گودرزی، کارشــناس حوزه مســکن درباره وضعیت فعلی این بازار به خبرنگار »ایراسین« 
می گوید: بازار مسکن در شرایط رکود توأم با تورم شدید به سر می برد. مصرف کنندگان واقعی توان 
خرید خود را از دست داده اند و کمتر کســی به فکر خرید مسکن خواهد بود. متأسفانه دوره انتظار 
برای خانه دار شدن در شرایط فعلی بسیار طولانی شده است. از طرفی سرمایه چه برای خرید و چه 
ساخت و ساز به بازار مسکن ورود پیدا نمی کند.این کارشناس حوزه مسکن با اشاره به اینکه مردم در 
انتظار کاهش قیمت ملک هستند، بیان می کند: انتظارات تورمی در حوزه مسکن منفی شده است و 
عموم مردم منتظر ریزش قیمت ملک هستند. در مجموع وضعیت فعلی بازار ملک چندان مناسب 

نیست و پیش بینی های مساعدی برای حوزه مسکن وجود ندارد.

وام مسکن دردی را دوا نمی کند
در حال حاضر مبلغ وام مسکن جهت خرید خانه برای زوجین در تهران ۸۰۰ میلیون تومان و برای 
افراد ساکن در شــهرهای دیگر ۶۴۰ میلیون تومان است که با احتســاب وام جعاله، ۸۰۰ میلیون 
تومان برای خرید مســکن به یک زوج اصفهانــی تعلق می گیرد. به اعتقاد این کارشــناس حوزه 
مسکن، تسهیلات مسکن در شــرایط فعلی کارایی ندارند، گودرزی در این رابطه توضیح می دهد: 
مبلغ تسهیلات مسکن پایین است و در حد خرید شش یا هفت متر مربع مسکن را با قیمت های 
فعلی پوشش می دهد. حتی اگر مبلغ این وام ها افزایش یابد، مردم قادر به پرداخت اقساط بالا آن 
نیستند. لذا قیمت مسکن باید کاهش یابد، در غیر این صورت شاهد قفل شدن این بازار خواهیم بود.

در انتها گودرزی با اشاره به کاهش قیمت مسکن به عنوان راه حلی برای رونق یافتن این بازار خاطر 
نشان می کند: اگر قیمت مسکن کاهش نیابد، بخش های بزرگی از اقتصاد تحت تأثیر رکود تورمی 
و قفل شدن بازار مسکن قرار خواهند گرفت. البته دولت اقدامات مناسبی مانند واگذاری زمین در 
این حوزه انجام داده است و دولتمردان باید همانطور که جناب بذرپاش در برنامه های اقتصادی به 

دفعات مطرح نموده اند به واگذاری زمین جهت سامان یافتن بازار ادامه دهد.

پیوند چند صد میلیونی در باغ و تالارهای اصفهان

ازدواج به شرط اثبات تمکن مالی!

کمتر از یک ماه به ماه محرم باقی مانــده و اعیاد قربان و غدیر فرصت 
مناسبی برای برگزاری جشن عروسی است. بررسی های میدانی نشان 
می دهد برگزاری یک جشــن عروسی ســاده در تالارهای اصفهان با 
احتساب ورودی تالار و هزینه حضور هر فرد بین ۳۰میلیون تا بیش از 

۱۰۰ میلیون تومان خرج دارد.
به گزارش »ایراسین«، ســخت ترین مرحله ازدواج در زمان های قدیم 
گرفتن »بله« از خانواده عروس بود. سپس یافتن یک خانه با حیاطی 
بزرگ مزین به حوض آبی رنگ برای برگزاری جشن عروسی کافی بود 
تا از کوچک و بزرگ گرفته تا فامیل، دوست و همسایه دست به دست 
هم دهند و مقدمات مراسم عروسی را فراهم کنند. درنهایت عروس و 
داماد با کمترین هزینه ممکن زیر یک سقف می رفتند و زندگی مشترک 
خود را آغاز می کردند. ولی این روزها یک خانــه با حیاط بزرگ کفاف 
برگزاری مراسم عروســی را نمی دهد و اکثر زوج ها از هرچه بگذرند از 
برگزاری مراسم عروسی در باغ و تالار نمی گذرند چرا که یک شب هزار 

شب نمی شود!
ولی گاهی این یک شب به اندازه هزار شب خرج روی دست عروس و 

داماد می گذارد و ورودی یک باغ و تالار در اصفهان بسته به محل تالار و 
درجه بندی آن چند ده میلیون تومانی آب می خورد. بررسی های میدانی 
نشان می دهد ورودی باغ و تالارهای اصفهان در روزهای تعطیل و غیر 
تعطیل، اوایل و اواسط هفته با آخر هفته متفاوت است. همچنین دعوت 
هر مهمان با توجه به منو انتخابی و امکانات تالار بین ۳۰۰ هزار تومان تا 

بیش از یک میلیون تومان خرج دارد.

آغاز زندگی مشترک در باغ و تالارهای اصفهان
کمتر از یک ماه به ماه محرم باقی مانــده و اعیاد قربان و غدیر فرصت 
مناسبی برای برگزاری جشن عروسی اســت. هرچند هزینه برگزاری 
یک جشــن باوجود ورودی و قیمت های نجومی باغ و تالارهای شهر 
سر به فلک می کشد. بررســی جدیدترین آگهی های منتشر شده در 
پلتفرم های آنلاین نشان می دهد رزرو تالارهای کوچک و اقتصادی در 
اصفهان برای هر نفر ۳۰۰ تا ۷۰۰ هزار تومان هزینه دارد که منو این تالارها 
شامل یک مدل غذا به همراه چند نمونه میوه و شیرینی تر و دانمارکی 
می شود. این دسته تالارهای اقتصادی در مناطقی مانند خانه اصفهان، 

طوقچی، احمد آباد و… واقع شــده اند و حداکثر ظرفیــت آنها ۱۰۰ نفر 
است. همچنین ورودی این باغ و تالارها باتوجه به روزهای هفته از پنج 
میلیون تومان شروع می شــود. در این میان عبارت »ورودی رایگان« 
ضمن توضیحات بعضی از ایــن آگهی ها خودنمایــی می کند. ولی با 
یک حساب وکتاب ســاده درمی یابید که ســالن دارها هزینه ورودی را 
به بخش های دیگر اضافه کرده اند و خبــری از ورودی رایگان در باغ و 

تالارهای اصفهان نیست.
۳۰۰ تا ۷۰۰ هزار تومان کف هزینه رزرو تالار برای هر نفر است و اگر زوج ها 
تمایل به برگزاری مراسم عروســی خود در باغ و تالارهای لوکس شهر 
را داشــته باشــند، باید بیش از ۹۰۰ هزار تومان برای حضور هر مهمان 
بپردازند. هزینه ورودی هر نفر در باغ و تالارهای مرق اصفهان در طول 
ســال ۱۴۰۳ به بیش از یک میلیون و ۵۰۰ هزار تومان رسیده است. با 
این حال زوج هــا نباید انتظار منوی عجیب وغریــب با پرداخت یک تا 
دو میلیون تومان برای هر نفر را داشته باشــند. همچنین بررسی های 
میدانی نشان می دهد ورودی این ســالن ها در روزهای تعطیل و غیر 
تعطیل، وســط هفته و آخر هفته متفاوت اســت و از ۱۰ میلیون تومان 
شروع می شــود، برای نمونه متصدی تالاری در مرق قیمت ورودی از 
شنبه یا سه شــنبه را ۱۰ میلیون تومان و از چهارشــنبه تا جمعه یا اعیاد 
و مناســبت ها را ۲۰ میلیون تومان اعلام کرد و حضور هر مهمان در این 
تالار نیز دســت کم ۸۵۰ هزار تومان هزینه دارد. یا طبق گفته متصدی 
باغ و عمارت دیگــری در همین منطقه حداقل هزینــه ورودی هر نفر 
به عمارت حوالی ۹۰۰ هزار تومان اســت ولی هزینــه ورودی تالار پس 
از حضور عروس و داماد در دفتر ســالن و با تعیین تاریخ دقیق مراسم 
مشــخص خواهد شــد؛ با این اوصاف، برگزاری یک جشن عروسی 
ســاده با ۱۲۰ نفر مهمان در بــاغ و تالارهای مرق اصفهان با احتســاب 
 ورودی ســالن و هزینه حضور هر فــرد به بیــش از ۱۰۰ میلیون تومان 

می رسد.
در انتها باید به باغ های لوکس اصفهان حوالی چــادگان، باغ بهادران، 
آتشــگاه و… اشــاره کرد که طی تماس های گرفته شــده متصدیان 
آنها از رزرو شــدن تمامــی روزهای باقیمانده تا شــروع مــاه محرم 
خبر دادند. جالب این اســت اطــلاع از قیمت ورودی ایــن تالارها و 
هزینه حضور هر مهمان منــوط به مراجعه حضوری عــروس و داماد 
و ارائه مدرکــی مبنی بر تمکــن مالی بــالا مانند موجودی حســاب 
اســت! طبق بررســی های میدانی تعرفه حضور هر فرد در این باغ ها 
 به دلیل منوهای ســلف ســرویس ویــژه حوالی دو تا چهــار میلیون 

می رسد.

نایــب رئیــس مجلس شــورای اســلامی گفت: 
کشــاورزان از عملکرد بانک ها رضایت نداشته و از 
ســوی دیگر انتظار می رود مطالبات گندمکاران در 
قالب خرید تضمینی بــه ازای گندم تحویلی به آنها 

پرداخت شود.
به گزارش »ایســنا«، حمیدرضــا حاجی بابایی که 
ریاست جلســه علنی مجلس شــورای اسلامی را 
برعهده داشــت پس از اســتماع توضیحات وزیر 
جهاد کشــاورزی بــا نمایندگان مجلس شــورای 
اسلامی پیرامون نحوه اجرای قانون خرید تضمینی 
محصولات کشاورزی خطاب به وزیر جهاد کشاورزی 
بیان کرد: بحث تعرفه صادرات محصولات کشاورزی 

از موضوعاتی بود که نمایندگان مطالبه رسیدگی به 
آن را دارند. توزیع به موقع کود، بذر و ســم و تحویل 
نهاده های کشاورزی از موضوعاتی است که باید به 
آن توجه شود چرا که در سطح کشور نارضایتی هایی 
در این زمینه وجود دارد. وی اظهار کرد: بحث قطعی 
برق ۶ ساعته چاه های کشاورزی به صورت ممتد و 
پشت سرهم سیستم کشاورزی را به هم می ریزد، 
در حالی که براســاس ماده ۲۵ قانون بهبود فضای 
کسب و کار قطع برق کشــاورزی ممنوع است باید 
فکر اساسی در این زمینه صورت گیرد.نماینده مردم 
همدان در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: از 
سوی دیگر وزیر جهاد کشاورزی و وزیر نفت موظف 

هستند تا نسبت به برقی کردن چاه های کشاورزی 
اقدام کنند اما این موضوع به کندی پیش می رود. از 
دیگر مباحثی که کشاورزان را با مشکل مواجه کرده 
اســت وام های کشاورزی اســت. براساس قانون 
بودجه تا ۲۰۰میلیــون وام باید امهال و اســتمهال 
صورت گیرد اما بانک ها همکاری لازم را با کشاورزان 
ندارند. وی گفت:  موضوع دیگر خرید تضمینی گندم 
اســت. حدود ۲۲۰ همت بودجه در این زمینه لازم 
است. تاکنون ۴ میلیون تن گندم تحویل دولت داده 
شده و تنها ۳۰ درصد به کشــاورزان پرداخت شده 
است البته آقای مخبر قول دادند تا پایان هفته آن را 

به ۵۰ همت برسانند.
نایب رئیس مجلس شــورای اسلامی خاطرنشان 
کرد: براساس اصل سوم قانون اساسی باید نسبت 
به خودکفایــی در علم و فنون کشــاورزی و تأمین 
امنیت غذایی کشور بستر لازم فراهم شود. افزایش 
بی رویه قیمت کود در کشــور زمینه نارضایتی ایجاد 
کرده اســت. در بحث برنج ما حــدود ۳.۲ میلیون 
تن در ســال برنج نیاز داریم که ۲.۳ میلیون تن آن 
در کشور تولید می شود و حدود ۹۰۰ هزار تن کمبود 
داریم. دلیل عــدم قیمت گذاری برنج در شــورای 
قیمت گذاری نیز مورد سئوال نمایندگان بوده است. 

طلب چایکاران نیز باید پرداخت شود.

 حاجی بابایی: 

کشاورزان از  رفتار  بانک ها  گله مند هستند

خبر روز

پیش بینی برداشت ۱۰ هزار تن گل محمدی از گلستان های 
کاشان

 مدیر جهاد کشاورزی کاشان گفت: پیش بینی می شود با پایان فصل برداشت، در مجموع ۱۰هزار 
تن گل محمدی از گلستان های مختلف سطح شهر کاشان برداشت شود. 

علی محلوجی در گفتگو با »بازار« با اشاره به اینکه برداشت گل محمدی از اوایل اردیبهشت در کاشان 
آغاز شده است، اظهارکرد: گل محمدی در منطقه کاشان )شامل آران و بیدگل و شهرستان کاشان( 
به لحاظ کیفیت و میزان اســانس دارای بالاترین و بهترین نوع اسانس اســت و هر سال هنگام 
شستشوی خانه کعبه از این گلاب استفاده می شود.وی با بیان اینکه شهرستان کاشان دارای رتبه 
نخست سطح زیر کشت و تولید گل محمدی در استان اصفهان و رتبه چهارم در کشور از نظر سطح 
زیر کشت این محصول است، افزود: سطح زیر کشت این محصول امسال در بخش  برزُک ۱۳۲۰، 
قمصر ۵۸۷، نیاسر ۴۰۲ و در بخش مرکزی کاشان ۲۹۱ هکتار است. مدیر جهاد کشاورزی کاشان  
با اشاره به اینکه برداشت این گل در بخش های کوهستانی و خنک ترکاشان تا اوایل تیرماه ادامه 
 دارد، افزود: به طور معمول از مقدار ۴.۲ تن گل محمدی از هر هکتار زمین های کاشــان برداشــت 
 می شود و بر این اساس پیش بینی می شــود با پایان فصل برداشت، در مجموع مقدار ۱۰ هزار تن 
گل محمدی از گلستان های مختلف سطح شهر کاشان برداشت شود.وی با اشاره به اشتغالزایی 
خوب فرایند کاشت و برداشت گل محمدی در کاشــان گفت: بیش از ۵۰۰۰ باغدار کاشانی در  زمینه 
 کاشــت گل محمدی مشــغول فعالیت هســتند که هر یک حداقل چهار نفر کارگر را برای فرایند 
گل چینی از هر یک هکتار زمین به کار گرفته اند که اشتغالزایی بالایی در شهرستان به همراه داشته 
است. معاون رئیس سازمان و مدیر جهاد کشاورزی کاشان با اشــاره به اینکه گلابگیری گل های 
برداشت شده به طور جداگانه در توسعه اقتصادی و اشتغالزایی در استان و شهرستان کاشان نقش 
بسزایی دارد، گفت: ۴۸ واحد گلابگیری در کاشان فعالیت دارند و حدود ۱۶۸۰واحد گلابگیری سنتی 
نیز در کاشان وجود دارد.وی بر ضرورت فرآوری گل محمدی در اشکال جدید به غیر از گلاب و فروش 
گل محمدی خشک تأکید کرد و گفت: صادرات این محصول نیز بسیار مناسب است اما این ظرفیت 
در کشورمان وجود دارد که با فرآوری آن در اشکال جدید و مطابق نیازهای روز دنیا مانند شکلات، 

بیسکویت و... صادرات به میزان قابل توجهی افزایش پیدا کند.

 ورود ۱۲ هزار و ۷۰۴ دستگاه خودروی سواری به 
محوطه های گمرکی

معاون وزیر اقتصاد و رئیس کل گمرک ایران در گزارش جدیدی آخرین وضعیت واردات خودروی 
سواری به کشور را تشــریح کرد و با اعلام اینکه هم اکنون ۱۲ هزار و ۷۰۴ دستگاه خودروی سواری 
در محوطه های گمرکی موجود است از ترخیص قطعی ۴۰۱۵دســتگاه خودروی سواری از ابتدای 

امسال خبر داد.
به گزارش »ایسنا«، محمد رضوانی فر با اعلام این خبر گفت: از ابتدای سال ۱۴۰۳ تا ۲۰ خرداد سال 
جاری تعداد ۴۰۱۵دستگاه خودرو سواری نو از گمرکات کشور ترخیص قطعی و وارد کشور شده است 
که ارزش این تعداد خودروهای وارداتی به کشور ۸۸ میلیون دلار بوده است. وی با اشاره به اینکه در 
سال گذشته ۱۱ هزار و ۱۲۲ دستگاه خودرو سواری به ارزش ۲۱۸ میلیون دلار وارد کشور شده است، 
 گفت: تعداد خودروهای ترخیص قطعی شــده از گمرکات و وارده به کشور در سال جاری، معادل

 ۴۰ درصد از خودروهای وارداتی در کل سال ۱۴۰۲ بود. معاون وزیر اقتصاد و رئیس کل گمرک ایران 
در خصوص تعداد خودروهای وارد شده به کشــور و موجود در محوطه های گمرکی افزود: در حال 
حاضر ۱۲ هزار و ۷۰۴ دستگاه خودروی ســواری وارد کشور شده و در محوطه گمرکی موجود است.

به گفته رئیس کل گمرک ایران از مجموع خودروهای موجود در محوطه گمرکی۶۴۳۴دستگاه به 
گمرک اظهارشــده و در حال انجام تشریفات گمرکی اســت و تعداد ۶۲۷۰دستگاه هنوز به گمرک 

اظهار نشده است.

اخبار

کافه اقتصاد

رئیس اتاق بازرگانی تهران با بیان اینکه در مجمع تشخیص بحث تعطیلی شنبه 
به دلایلی به طور کلی منتفی شــد، گفت: در نهایت پیگیری ها نشان می دهد 
احتمالًا شورای نگهبان هم به استناد مصوبه مجمع تشخیص تعطیلی روز شنبه 

و پنجشنبه را منتفی خواهد کرد.
به گزارش »ایســنا«، محمود نجفی عرب در جلســه هیئــت نمایندگان اتاق 
بازرگانی تهران با بیان اینکه اتاق های بازرگانی تلاش خود را برای جلوگیری 
از تصویب لایحه افزایش تعطیلی که مخل کســب و کار بود را با رویکرد و نگاه 
ملی به کار گرفتنــد، گفت: در این میان، موضع اولیه اتــاق بازرگانی مخالفت 
با افزایش تعداد روزهــای تعطیل و به ویژه تعطیلی روز پنجشــنبه بود که در 
صورت تحقق می توانســت با کاهش دادن روزهای کاری مشــترک با اغلب 
 کشورها به سه روز در هفته، آســیب های جبران ناپذیری را به همراه داشته 
باشد.وی با بیان اینکه طبق بررسی های انجام شــده این اقدام، سالانه بین 
۸ تا ۱۰ میلیارد دلار آسیب به دنبال داشت، تصریح کرد: ابتدا با پیگیری ها نظر 
کمیســیون اجتماعی مجلس تغییر کرد و بحث تعطیلی پنجشنبه که مدنظر 
دولت بود، منتفی و شنبه جایگزین شــد، اما در قدم بعدی و در پیامد حضور 

بنده به عنوان نماینده بخش خصوصی در هیئت عالی نظارت مجمع تشخیص 
مصلحت نظام در هشــتم خرداد ماه، کلیت طرح از موضوعیت ســاقط شد، 
بدین ترتیب فارغ از نظر شورای نگهبان، بررسی لایحه دولت و مصوبه مجلس 
از دور خارج خواهد شــد.به گفته این مقام مسئول نظر هیئت عالی نظارت نه 
تنها مخالفت با تعطیلی شنبه که اساساً مخالف با افزایش تعطیلات هفتگی 
بود. همچنین مشخص شــد که دولت ســیزدهم نیز اصراری برای به نتیجه 
رساندن لایحه پیشنهادی خود ندارد. همچنین در این هیئت مورد تأکید قرار 
گرفت که پنجشنبه جزئی از تعطیلات رسمی کشور نیست و همه سازمان ها و 
دستگاه های دولتی مکلف به ارائه خدمات از جمله خدمات تجاری هستند.

وی با بیان اینکه صرف نظرکردن قانونگذار از تعطیلی روز پنجشنبه و ممانعت 
از ایجاد خسارت، برای بخش خصوصی اقتصاد کشور به منزله یک موفقیت 
چشمگیر است، گفت: در مجموع در مجمع تشخیص بحث تعطیلی شنبه به 
دلایلی که جای گفتن ندارد، به طور کلی منتفی بود. در نهایت پیگیری ها نشان 
می دهد احتمالًا شورای نگهبان هم به استناد مصوبه مجمع تشخیص تعطیلی 

روز شنبه و پنجشنبه را منتفی خواهد کرد.

 رئیس اتاق بازرگانی تهران اعلام کرد؛

احتمالًا تعطیلی ۲ روز  در  هفته منتفی است
  مدیرکل میراث فرهنگی 
استان اصفهان مطرح کرد

صنعت گردشگری، پیشران 
اقتصادی استان اصفهان

مدیــرکل میراث فرهنگــی، گردشــگری و 
صنایع دستی استان اصفهان گفت: در شرایط 
خاص استان اصفهان، گردشگری مهم ترین 
پیشران اقصادی استان برشمرده شده است 
و نیاز بــه حمایت همه جانبــه در این ارتباط 

برای حفاظت آثار تاریخی داریم.
امیــر کــرم زاده در گفــت و گو با »بــازار« 
اظهارکرد: اســتان اصفهان بیش از ۲۲ هزار 
اثر تاریخی دارد که ۱۹۴۰اثر ثبت ملی شــده 
و ۱۵ اثر ثبت جهانی رســیده اســت و بیش 
از ۶۰۰ خانــه تاریخــی و جاذبه های مختلف 
طبیعی، فرهنگی، مذهبی و تفریحی نیز در 
اســتان پذیرای گردشــگران سرتاسر کشور 
اســت.وی افزود: باتوجه به شرایط ویژه در 
 اســتان اصفهان، توسعه گردشــگری، جزو 
پیشران های اصلی توسعه اقتصادی استان 
اســت که به تبــع آن بر فــروش و صادرات 
صنایع دستی نیز تأثیرگذاری خواهد داشت.

مدیرکل میراث فرهنگی اســتان اصفهان با 
بیان اینکه اعتبارات میراث فرهنگی اســتان 
اصفهان نســبت به حجم بناهای تاریخی و 
میراث ارزشمند تاریخی در این استان بسیار 
اندک است، افزود: لازمه رشــد و پیشرفت 
در گردشگری اســتان و اقتصاد این بخش 
تخصیص درآمد مناسب است و در این زمینه 
در استان ضعف داریم.وی با بیان اینکه لازم 
اســت نمایندگان اصفهان در دوره جدید در 
این زمینه به درســتی برنامه ریــزی کنند، 
تأکید کرد: امروز شــرایط اصفهــان به نوعی 
است که به جای توسعه صنعت باید به فکر 
توسعه گردشگری باشــیم و این موضوع در 
سند آمایش استان نیز مشخص شده است 
که با توجه به تداوم خشــکی هوا و آلودگی 
شدید اصفهان در این زمینه باید به فکر توسعه 
میراث ارزشمند این سرزمین، گردشگری و 
صنایع دستی و حمایت دولتی در این ارتباط 
باشیم و بخش خصوصی نیز همانند همیشه 

در کنار ما باشد.

چهارشنبه ۲۳ خرداد ۱۴۰۳ /  5 ذی الحجه  ۱۴۴5  /  ۱۲  ژوئن  ۲۰۲۴ / شماره  ۴۱۰6 



    گردشگری و میراث4

  هنرمندان صنایع دستی اصفهان از رئیس جمهورِ  آینده مطالباتی دارند
 حال صنایع دستی خوب نیست

سرِ پا مانده اما خسته و شکسته!

انتخاب مســئولین آشنا با صنایع دســتی، اجرای قانون 
حمایت از هنرمندان، تبلیغات تلویزیونی برای استفاده از 
صنایع دستی، تأسیس موزه صنایع دستی، جذب گردشگران خارجی، هموار 
کردن مسیر شرکت در نمایشــگاه های بین المللی و تأسیس بازارچه های 
 صنایع دســتی، برخی مطالباتی اســت کــه هنرمندان صنایع دســتی از 
رئیس جمهور آینده ایران دارند.بــا توجه به اینکه به ایــام انتخابات دوره 
چهاردهم ریاست جمهوری نزدیک می شویم و از آنجایی که اصفهان شهر 
جهانی صنایع دستی و نیز شهر خلاق در حوزه صنایع دستی است، بر آن شدیم 
که مطالبات هنرمندان این عرصه را به گوش مسئولان دولت آینده برسانیم. 

در همین راستا با تعدادی از این هنرمندان به گفت وگو پرداختیم.

ضرورت انجام تبلیغات فرهنگی در حوزه صنایع دستی
مرتضی جعفری، پیشکسوت هنر قلمکارسازی به »ایسنا« گفت: مردم ایران 
و حتی مردم اصفهان اطلاعات زیادی از صنایع دستی ندارند. یک اصفهانی 
سفره قلمکار را از مشهد خریداری می کند و این فاجعه است. مطالبه ما این 
است که استفاده از صنایع دستی توسط دستگاه های دولتی تبلیغ شده و 
راه برای ورود توریست های خارجی هموار شود. رونق صنایع دستی منجر به 
اشتغال زایی خواهد شد که یکی از دغدغه های دولت هاست. لازم است در 
مورد اینکه صنایع دستی چگونه و با چه ترفندهایی تولید می شوند، تبلیغات 
فرهنگی بیشتری انجام شود. متأسفانه به علت تحریم ها، تبلیغات خارجی 
با محدودیت مواجه است، اما از تبلیغات داخلی نباید غافل شد.او افزود: ما 
با هنر قلمکاری می توانیم روی هر پارچه ای مهر بزنیم و پرده یا پارچه برای 
لباس تولید کنیم. اگر صنایع دیگر به ما بپیوندند صنایع جدید و خلاقانه ای 

متولد می شــود.این تولید کننده پارچه های قلمکار با بیــان اینکه مطالبه 
دیگرش این است که شهرداری ها و سفارت خانه های ایران در شهرها و سایر 
کشورها حداقل یک ویترین صنایع دستی برای معرفی این رشته ها داشته 
باشند، اضافه کرد: ما در جهان در حوزه صنایع دستی حرف برای گفتن داریم 
و حتی می توانیم شبکه تلویزیونی برای ارائه محتوا در زمینه صنایع دستی 
داشته باشیم. حدود ۶۰۰ رشته صنایع دستی در سطح جهانی در یونسکو ثبت 
شده است که ۳۰۰ رشته آن در ایران وجود دارد و حدود ۲۰۰ مورد آن در اصفهان 
تولید می شود. اینها ظرفیت های صنایع دستی ما هستند که لازم است تبلیغ 
شوند.جعفری با بیان اینکه رئیس جمهور بعدی باید بداند که اصفهان شهر 
توریستی است به طوری که در سفرهای توریستی که من به سراسر جهان 
داشتم هیچ یک شهری مثل اصفهان در حوزه صنایع دستی ندارند، افزود: ما 
به پشتیبانی و حمایت دولت نیاز داریم تا اشتغال زایی  کنیم. من حدود ۵۰ 
سال سابقه کار دارم و حدود ۴۰ سال پیش تنها کسی بودم که در محله خودم 
پارچه های قلمکار تولید می کردم، اما امروز محله دلیگان خورزوق حدود ۹۰ 
کارگاه قلمکار دارد و این رشته در این محله رونق گرفته است.اوتأکید کرد: اگر 
اصفهان به  معنای واقعی کلمه به یک شهر توریستی تبدیل و منطقه برخوار 
به یک بازارچه صنایع دستی مجهز شود، من از همین تریبون به شما قول 
می دهم که تعداد این ۹۰ کارگاه به ۳۰۰ کارگاه افزایش پیدا کند.او بیان کرد: 
توجه داشته باشید که اصفهان با حدود ۲۰۰ رشته صنایع دستی فعال از یک 
موزه صنایع دستی بی بهره اســت . من خودم تعدادی قالب های قلمکاری 
مربوط به ۳۰۰ ســال پیش را با قیمت بالا خریداری کردم که از کشور خارج 
نشود و امیدوارم موزه ای تأسیس شود که این اشیا را در آن مکان در معرض 

دید مردم قرار دهیم. 

مطالبه اجرای قوانین مصوب
اما عباس شیردلی، پیشکســوت هنرمند قلم زنی و رئیس سابق اتحادیه 
صنایع دستی شهرستان اصفهان نیز گفت: مطالبه ما این است که قوانینی 
که مجلس در سال ۱۳۹۶ یعنی دو دوره قبل در حمایت از هنرمندان تصویب 
کرده است، اجرایی شود. هیچ کدام از وزرای میراث فرهنگی ادوار گذشته 
این قوانین را اجرا نکردند، در حالی که مجلــس قانون گذاری کرده و گفته 
بود که آیین نامه اجرایی آن بر اساس قوانین نظام صنفی نوشته شود. این 
قانون با عنوان »قانون حمایت از هنرمندان«، مشتمل بر ۱۵ ماده است که 
اگر اجرایی می شد، حداقل ۹۰ درصد مشکلات هنرمندان حل شده بود. این 
قانون پس از تصویب در سال ۱۳۹۶ به دولت ابلاغ شد و سه ماه برای نوشتن 
آیین نامه اجرایی به دولت فرصت داده شــد. او با تأکید بر اینکه نگاهی که 
اداره دارایی به صنایع مختلف دارند، در حوزه صنایع دستی اجرایی نیست، 
خاطرنشان کرد: ثبت در سامانه و سایر سیاســت گذاری ها باعث نابودی 
کارگاه های کوچک می شود. ما از رئیس جمهور آینده مطالبه می کنیم که هر 
قانونی در مجلس تصویب شده را اجرا کند. برخی از موازین اجرایی در حوزه 
صنایع دستی قانونی نیستند.این هنرمند قلم زن در پایان افزود: مطالبه دیگر 
من این است که رئیس جمهور آینده در حوزه میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی مســئولینی را انتخاب کند که در این حوزه تخصص داشته 
باشند. متأسفانه در ادوار گذشته وزرا تخصصی در حوزه میراث فرهنگی و 

گردشگری و صنایع دستی نداشتند.

صنایع دستی را از حصر آزاد کنید
مجید عزیزاللهی، هنرمند گره چینی نیز چنین بیان کرد: باز کردن و زدودن 
حصرها و دیوارهایی که دورتادور صنایع دســتی را فراگرفتند، مطالبه ما از 
رئیس جمهور آینده ایران است. عدم ورود توریست ها منجر به از رونق افتادن 
بازار صنایع دستی در کشور شده است. ما مستقیم با توریست ها ارتباط داریم 
و به صورت عملی شاهد هستیم که ورود توریست در وهله اول به منزله وجود 
امنیت در کشور تلقی می شود. در مرحله دوم، برای کشور در برابر تبلیغات 
منفی رسانه ها، تبلیغات مثبت ایجاد می کند و در مرحله آخر برای کشور دلار 
و ارز می آورد.او ادامه داد: متأسفانه شرکت در نمایشگاه های خارجی به علت 
افزایش قیمت دلار برای ما امکان پذیر نیست و کشورهای دیگر از عدم حضور 
ما اســتفاده کرده و جای هنرمندان ما را پر می کنند.این هنرمند گره چینی، 
با بیان اینکه مدیران ارشد صنایع دستی اگر با صنایع دستی آشنا نباشد، به 
رونق آن نمی توانند کمکی کنند، اظهار کرد: در یکی از نمایشگاه های داخلی، 
یکی از مسئولان در غرفه ما حاضر شدند و از من اسم هنری که کار می کنم را 
پرسیدند. من جواب دادم که این کار، گره چینی نام دارد و ایشان پاسخ دادند 
که می توانید به جای گره چینی، گره ایرانی کار کنید. این مسئله طنز تلخی 
است زیرا به من ثابت کرد که کسی که متولی صنایع دستی است و در مقام 
بالاتر از من قرار دارد، حتی با عناوین رشته های صنایع دستی آشنا نیست 
و نمی تواند مشکلات ما را درک کند. بنابراین مسئولان صنایع دستی باید 
از بدنۀ فعالان صنایع دستی باشند.او خاطرنشان کرد: در این سال های اخیر 
حدود ۲۰۰۰ کارگاه صنایع دستی اعلام ورشکستگی کردند و تعطیل شدند. ما 
هم به واسطه سابقه ای که داریم سرپا مانده ایم زیرا مشکلات ما زیاد است.

 پرونده اعزام حج بسته شد
انتقال زائران ایرانی به عربســتان به ایستگاه پایانی رســید و بیش از ۸۵ هزار و ۷۰۰ زائر به همراه 
عوامل خدماتی هم اکنون در عربستان حضور دارند. شهر مدینه نیز قرار بود تا پایان دیشب از حضور 
زائران ایرانی تخلیه شود.به گزارش »ایسنا«، ســازمان حج و زیارت اعلام کرد با انتقال ۱۳ کاروان 
از زائران ایرانی به فرودگاه جده، به تعداد ۱۸۳۴ نفــر، عملیات رفت و اعزام حجاج و عوامل ایرانی 
به عربستان، دوشنبه شب ۲۱ خردادماه پایان یافت.انتقال زائران ایرانی به عربستان با ۱۵۹ پرواز 
به فرودگاه جده و۲۲۰ پرواز به فرودگاه مدینه  انجام شــد و در مجموع بیش از ۸۵ هزارو ۷۰۰ زائر 
از طریق این دو فرودگاه به  عربســتان 
منتقل شدند و هم اکنون در دو شهر مکه 
و مدینه حضور دارند.در حال حاضر ۸۳ 
هزار و ۸۳۱ زائــر در قالب ۶۰۹ کاروان در 
شهر مکه حضور دارند. ۱۴ کاروان نیز در 
مدینه به تعداد ۱۹۰۰ نفر حضور دارند که 
تا پایان وقت سه شنبه ۲۲ خرداد از مدینه 
خارج و در مسجد شجره محرم شده و به 
مکه مکرمه انتقال یافتند.خروج زائران 
ایرانی برای انجام مناسک حج تمتع از 
روز جمعه آغاز خواهد شد.نخستین پرواز زائران ایرانی بامداد ۲۴ اردیبهشت ماه از ترمینال سلام 
فرودگاه امام خمینی )ره( به مقصد مدینه انجام شد و در مدت ۳۰ روز عملیات رفت جمعاً با انجام 
۳۷۹ پرواز به مقصد کشورعربستان انجام شــد.غلامرضا رضایی، معاون حج و عمره سازمان حج 
و زیارت نیز گفته است: عملیات بازگشت زائران ایرانی به کشور از یک تیر آغاز خواهد شد و خروج 

شماری از حجاج به سمت ایران با انتقال از مکه به فرودگاه مدینه به صورت ترانزیت خواهد بود.
علی اصغــری، مســئول ســتاد مدینــه منــوره  نیز بــا اشــاره به اتمــام رونــد اعــزام زائران 
مدینــه قبل به جــوار بیــت ا... الحــرام  به »ایســنا«گفت کــه سه شــنبه )روز گذشــته( تمام 
زائران ایرانــی باقیمانــده در مدینه عازم مکه می شــوند. در حــال حاضر نزدیک بــه ۲۰۰۰نفر در 
 مدینه حضــور دارند که پس از احرام بســتن در مســجد شــجره با قطــار سریع الســیر به مکه 

می روند.

گشایش دومین نمایشگاه ملی سوزن دوزی های سنتی 
ایران در اصفهان

دومین نمایشگاه ملی سوزن دوزی های سنتی ایران، »سوکا« در هفته صنایع دستی در شهر اصفهان 
گشایش یافت.بنا بر اعلام  روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
اصفهان، مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان  گفت: در این نمایشگاه ملی، 
آثار برگزیده لباس های سنتی و عروسک های دســت دوز همراه با هنر سوزن دوزی از استان های 
مختلف به نمایش گذاشته  شده اســت.امیر کرم زاده افزود:  در نمایشگاه هنرهای سوزن دوزی، 
هنرمندانی از استان های اصفهان، یزد، سیستان و بلوچستان، خراسان رضوی، همدان، مازندران، 
چهارمحال و بختیاری، کرمان و گیلان آثار خود را در معرض نگاه دوســتداران صنایع دســتی قرار 
داده اند.سوکا، نمایشگاه ملی سوزن دوزی های سنتی ایران است که برای دومین سال پیاپی در 

اصفهان برگزار می شود.
این دوره از نمایشگاه سوکا با عنوان تجلی ســوزن دوزی های بومی و دوخت های مدرن در زندگی  
برگزار می شود و میزبان هنرمندانی از رشته های مختلف دوخت های سنتی ایران و عروسک دوزی 

است.
علاقه مندان می توانند در ایام هفته پاسداشت صنایع دستی با مراجعه به نگارستان امام خمینی)ره( 

واقع در میدان فیض، جنب اتاق بازرگانی استان اصفهان از این نمایشگاه بازدید کنند.

اخبار

۵۱ ماه از بسته بودن خزانه جواهرات ملی می گذرد تا اینکه روز 
دوشنبه پس از انتقادها به بســته بودن آن و شایعات فراوان 
پیرامون اشــیا، درب خزانه به روی مردم باز شــد.به گزارش 
»مهر«، موزه جواهرات ملی از روز دوشنبه ۲۱ خرداد به روی 

گردشگران باز شد. 
موزه ای که از اسفند ســال ۱۳۹۸ به دلیل شیوع کرونا بسته 
شده بود و شــایعاتی پیرامون آن توسط ســخنگوی دولت 
اعلام شد از جمله اینکه دو تاج مهم این موزه توسط خاندان 
پهلوی به سرقت رفته اســت درحالی که این دو تاج تا سال 
۱۳۹۸ رو بــه روی بازدیدکنندگان موزه قرار داشــت. حالا با 
گذشــت ۴ ســال و ۳ ماه از بســته بودن موزه، افراد زیادی 
علاقه مند بودند تا درخشــان ترین و گران ترین موزه ایران را 

ببینند همان که جواهراتی خاص، منحصر به فرد و تک در دنیا 
 دارد.مدیران بانک مرکزی از چنــد روز پیش اعلام کردند که 
علاقه مندان می توانند روز ۲۱ خرداد از ساعت ۱۳ تا ۱۵:۳۰ از 
این موزه دیدن کنند و باقی روزها، زمان بازدید همچون روال 
گذشته در روزهای شنبه تا سه شنبه در همین ساعت خواهد 
بود.در اولین روز بازدید از این موزه که ســاعاتی پیش انجام 
شد، علاقه مندان وارد صف بازدید شده و بعد از خرید بلیت ۳۰ 
 هزار تومانی برای ایرانی ها، ۱۵ هزار تومانی برای دانشجویان و

 ۳۰۰ هزار تومانی برای گردشــگران خارجی و پس از گذشتن 
از سه گیت بازرســی، با ســاختمان تاریک اما با جواهراتی 
درخشان رو به رو شدند. همچنان مانند سال های گذشته باید 
تمام وسایل از جمله کیف و موبایل تحویل داده شود و اجازه 

عکاسی به کسی نمی دهند. یک راهنما هر ده نفر را به سمت 
داخل موزه هدایت کرده و برای هر کدام توضیح می داد. زمان 
بازدید ۳۰ تا ۴۰ دقیقه بیشتر طول نکشید.راهنمایان و کارکنان 
موزه مراقب بودند تا کسی به شیشــه ویترین ها دست نزند 
یا تکیه ندهد تا آژیر خطر موزه به صــدا در نیاید در عین حال 
بازدیدکنندگان مشتاق بودند تا زمان بیشتری را صرف دیدن 

خزانه ملی جواهرات کنند. 
راهنمایــان موزه که ســال ها بــود، از گردشــگران میزبانی 
نکرده بودند، این بار با روی گشــاده تری به سئوالات تکراری 
بازدیدکنندگان پاسخ می دادند.بیشتر سئوالات بازدیدکنندگان 
حول محور تاج های کیانی و پهلوی و شــایعات آن بود و آنها 
پاسخ می دادند که نگران نباشید همه چیز سر جایش است 
در انتها آنها را خواهیم دید که ســال هاســت ســر جایشان 
نشسته اند مانند کره جواهر نشانی که ایران، فرانسه و بریتانیا 
را با الماس مشــخص کرده اســت، تخت طاووس، الماس 
نورالعین، تخــت نادری، جقــه نادری، صنــدوق جواهرات 
مرواریــد و صدها جواهر دیگر و حتــی الماس صورتی رنگ 

دریای نور.چنــدی پیش علی بهادری جهرمی، ســخنگوی 
دولت در ســالمرگ ســلطنت پهلوی، در توییتی نوشته بود 
که دو تاج با ۵۰۰۰قطعه المــاس، ۵۰ قطعه زمرد و ۳۶۸ حبه 
مروارید که از نظر قیمت غیر قابل تخمین اســت بخشــی از 
اموالی اســت که دیکتاتور هنگام فرار با خود بــه خارج برد. 
هر چند که ســخنگو؛ اطلاعات این تاج ها را هم اشتباه عنوان 
کرده بود اما پس از آن وزیر میراث فرهنگی در شــرایطی که 
هنوز موزه بســته بود، به بازدید از این خزانــه رفت و تصاویر 
تاج ها را نشــان داده و اطمینان داد که همه چیز سر جایش 
است.بعد از اینکه ضرغامی خواســته بود تا دوباره این موزه 
به روی مردم باز شــود، اما این بار بهانه تعطیلی ادامه دار این 
موزه، انتقال گنجینه به خزانه جدید بانک مرکزی در تپه های 
عباس آباد تهران که درحال ساخت است، اعلام شد. حالا پس 
از انتقادهای بسیار نسبت به بســته بودن موزه، به خصوص 
در فضای مجازی، بانک مرکزی با بازگشــایی موزه موافقت 
 کرده و از درب های خزانه جواهرات بــه روی بازدیدکنندگان 

باز شد.

 بازگشایی خزانه جواهرات پس از ۵۱ ماه

همه چیز سر جایش است!
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مفاد آراء
3/139 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شــماره  140360302018000364 مورخ 1403/02/23 هیأت اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخــوار تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
محمود دهقانی فرزند رضا بشماره شناســنامه 401 صادره از اصفهان در یک کارگاه  به 
 مســاحت 125.81 متر مربع از  قســمتی از پلاک 313 اصلی واقــع در منطقه صنعتی 
دولت آبادبرخوار خریداری بموجب مبایعه نامه عادی مع الواسطه از مالک رسمی مشاعی 
به شماره ســند 101238 مورخ 1382/10/27 دفترخانه 9 اصفهان به نام خدیجه مطلبی 
فرزند محمد و خریداری به موجب مبایعه نامه عادی از مالک رســمی مشاعی آقای ایرج 
 مهره فرزند اصغر به شماره سند 9182 مورخ 1387/10/10 دفترخانه 151 اصفهان محرز

 گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/03/08 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/03/23 

م الف : 1725431 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار
مفاد آراء

3/140 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شــماره  140360302018000362 مورخ 1403/02/23 هیأت اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمود 
دهقانی فرزند رضا بشماره شناســنامه 401 صادره از اصفهان در یک کارگاه  به مساحت 
126.22 متر مربع از  قسمتی از پلاک 313 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آبادبرخوار 
خریداری بموجب مبایعه نامه عادی مع الواســطه از مالک رسمی مشاعی به شماره سند 

101238 مورخ 1382/10/27 دفترخانه 9 اصفهان محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/03/08 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/03/23 

م الف : 1725419 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار
مفاد آراء

3/141 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 
و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابــر آرا صادره هيــات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رســمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشــخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطلاع عمــوم در دو نوبت به فاصلــه 15 روز آگهي 
مي شود . در صورتي که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي 
داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره 
ثبت اسناد و املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شماره 18466  مورخ 1402/09/25 هيات  دوم  مالکيت خانم  محبوبه 
بهرام پور نجف آبادی  به شناسنامه شماره  3204 کدملي 1091424691 صادره نجف آباد  
فرزند  اسداله  در  ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 180/47 متر مربع پلاک شماره 28 
اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان  مع الواسطه از حاج عبدا... 

امينی فرزند غلام ثبت در دفتر املاک به شرح استعلام هيات تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/03/23
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/07

م الف: 1733238  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان
فقدان سند مالکیت

3/142  شماره نامه: 140385602023002068- 1403/03/20 سند مالکيت ششدانگ 

پلاک 4113/1  واقع در بخش 3 ثبت اصفهان با شــماره چاپــی 735336 ه 1400  بنام 
پرويز قاضی زاهدی با شــماره دفتر الکترونيکی 140120302023012051 سابقه ثبت 
و سند داشته که طی ســند انتقال شــماره 51414 مورخ 1401/08/21 دفترخانه 111 
اصفهان به نامبرده انتقال شده است مالک ضمن درخواســت صدور سند المثنی بشماره 
14033001217 مورخ 1403/01/21 با  ارائه دو برگ استشــهاد شــهود با رمز تصديق 
930500 و شناسه يکتا 140202155348003669 دفترخانه 261 اصفهان سند مالکيت  
المثنی در اجرای ماده 120 آيين نامه قانون ثبت و تبصره های ذيل آن در شــرف صدور 
است.  لذا مراتب به اســتناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 آئين نامه قانون ثبت در 
يک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم يا وجود 
سند مالکيت نزد خود می باشد از تاريخ انتشار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود 
را کتباً ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا ســند معامله به اين اداره تسليم و رسيد اخذ نمايد 
تا مراتب صورت مجلس و اصل ســند مالکيت به ارائه کننده ســند مسترد گردد بديهی 
اســت اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرســيد يا در صورت اعتراض اصل سند مالکيت 
 يا سند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور ســند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 
م الف: 1733166  حسين زمانی علويجه مدير واحد ثبتی اداره ثبت اسناد و املاک 

مرکزي اصفهان
تحدید حدود اختصاصی

3/143 چون تحديد حدود ششــدانگ قطعه زمين مزروعی پلاک ثبتی 143 فرعی از 3  
اصلی واقع در جزء  بخش 3 حوزه  ثبتی خوانسار که طبق سوابق و پرونده ثبتی به نام ورثه 
موسی قيصری و خانم سلطنت تاجداری و محمد اسماعيل مجيدی فرزند علی در جريان 
ثبت اســت و عمليات تحديد حدود قانونی آن به عمل نيامده اســت. اينک بنا به دستور 
قســمت اخير ماده 15 قانون ثبت و طبق تقاضای نامبرده تحديد حدود پلاک مرقوم در 
روز شنبه مورخ 1403/04/23 ساعت 9 صبح در محل شروع و به عمل خواهد آمد، لذا به 
موجب اين آگهی به کليه مجاورين اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر در اين آگهی 
در محل حضور يابند و اعتراضات مالکين يا مجاورين مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاريخ 
 تنظيم صورت مجلس تحديدی تا 30 روز پذيرفته خواهد شد. تاريخ انتشار: 1403/03/23

 م الف: 1732984 حبيب اکبري رئيس ثبت اسناد و املاک خوانسار
تحدید حدود اختصاصی

3/144 چون تحديد حدود ششــدانگ يک قطعه زمين محل مســتراح و خاشــاک ريز 
پلاک ثبتی 19 فرعــی از 796  اصلی واقــع در  بخش 4 حوزه  ثبتی خوانســار که طبق 
ســوابق و پرونده ثبتی به نام فاطمه همتی فرزند ذوالفقار در جريان ثبت است و عمليات 

تحديد حدود قانونی آن به عمل نيامده اســت. اينک بنا به دســتور قسمت اخير ماده 15 
قانون ثبت و طبــق تقاضای نامبرده تحديــد حدود پلاک مرقوم در روز دوشــنبه مورخ 
1403/05/01 ســاعت 9 صبح در محل شــروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب اين 
آگهی به کليه مجاورين اخطار می گردد که در روز و ســاعت مقرر در اين آگهی در محل 
حضور يابند و اعتراضات مالکين يا مجاورين مطابق مــاده 20 قانون ثبت از تاريخ تنظيم 
 صورت مجلس تحديدی تا 30 روز پذيرفته خواهد شــد. تاريخ انتشــار: 1403/03/23

 م الف: 1732996 حبيب اکبري رئيس ثبت اسناد و املاک خوانسار
تحدید حدود اختصاصی

3/145 شماره نامه: 140385602033000637- 1403/02/23 چون تمامی ششدانگ 
قطعه زمين معروف جف  پلاک ثبتی 352-  فرعی از 9- اصلــی واقع در کوی علياء جز 
بخش 9 نطنز که طبق سوابق و پرونده ثبتی به نام آقای مهدی فخرالدينی و غيره فرزند 
علی  در جريان ثبت می باشد و عمليات تحديد حدود قانونی آن به عمل نيامده است. اينک 
بنا به دستور قسمت اخير ماده 15 قانون ثبت و طبق تقاضای نامبرده تحديد حدود پلاک 
مرقوم در روز شنبه مورخ 1403/04/23  ساعت 10 در محل شروع و به عمل خواهد آمد لذا 
به موجب اين آگهی به کليه مجاورين اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر در اين آگهی 
در محل حضور يابند و اعتراضات مالکين يا مجاورين مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاريخ 
تنظيم صورتمجلس تحديدی تا 30 روز پذيرفته خواهد شــد.تاريخ انتشار:1403/03/23  

م الف: 1733051 رحمت اله شاهدي مدير واحد ثبتي حوزه ثبت ملک نطنز
فقدان سند مالکیت

3/146 نظر به اينکه آقای سيد حسن رضوی فرزند سيدحسين با تسليم دوبرک شهادت 
شهود مدعی مفقود شدن ســند مالکيت بميزان ششدانگ پلاک 445/3874 اصلی واقع 
در بخش 16 ثبت اصفهان  که در دفتــر املاک الکترونيکی 139620302018003027 
چاپی سند 663849 به نامش ثبت و صادر و تسليم گرديده و اظهارداشته که سند مالکيت 
مرفوم در اثر جابجايی مفقود شده است و تقاضای صدور سند مالکيت المثنی نموده است.
چنانچه ســند مالکيت اوليه جهت انجام هرگونه معامله به آن دفترخانه ارائه شده از انجام 
معامله خودداری و سند مالکيت جهت ابطال به اين اداره ارسال داريد. چنانچه شخص يا 
اشخاصی از حقيقی يا حقوقی مدعی انجام معامله )غيرآنچه در آگهی ذکر شده( نسبت به 
آن با وجود سندمالکيت مزبور نزد خود باشد از تاريخ انتشار اين آگهی تا ده روز به اين اداره 
مراجعه و اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکيت و سند معامله تسليم نمايد تا 
 مراتب صورت مجلس و اصل سند به ارائه کننده مســترد گردد.  م الف: 1732974 

مهدی ذکاوت مند رئيس اداره ثبت اسناد و املاک برخوار 



 تصادف زنجیره ای 7 خودرو در اتوبان خرازی اصفهان
 ۱۰ مصدوم به جای گذاشت

سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان گفت: تصادف زنجیره ای هفت 
خودرو در اتوبان خرازی اصفهان ۱۰ مصدوم بر جای گذاشــت که حال سه نفر از آنان وخیم گزارش 

شده است.
سرآتشیار محمد شــریعتی در گفت و گو با »ایرنا« افزود: دوشنبه شــب ساعت ۱۲:۵۲ یک مورد 
تصادف زنجیره ای در اتوبان شهید خرازی در مسیر جنوب به شمال پل وحید به سازمان آتش نشانی 
اصفهان گزارش شد که نیروهای آتش نشانی از سه ایستگاه یک، 7 و ۱۶ به محل حادثه اعزام شدند.

وی با اشــاره به اینکه این عملیات امداد و نجات پیچیده حدود ۲ ساعت به طول انجامید، افزود: 
در این حادثه تعدادی خودرو که عامل اصلی تصادف بودند از سمت جنوب به شمال اتوبان در حال 
حرکت بودند که با برخورد به هم و نیز گاردریل از مسیر منحرف و وارد لاین مقابل و موجب انحراف 

سه خودرو در لاین مخالف شده و تصادف سنگینی را رقم زدند.
سخنگوی سازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی شــهرداری اصفهان تصریح کرد: در این حادثه 
هفت خودرو در اثر تصادف و برخورد با ۲ لاین اتوبان به همراه سرنشــینان دچار مصدومیت شدند 
که آتش نشانی برای نجات جان افراد محبوس شده در خودروها مجبور به برش بخشی از گاردریل 

وسط اتوبان کرد تا خودروهایی که درگیر شده بودند را آزاد کند.
وی ادامه داد: در این تصادف زنجیره ای هفت نفر دچار جراحت سطحی و شکستگی اعضای بدن 

و سه نفر مجروح با حال وخیم تحویل اورژانس شد.
شــریعتی گفت: در این حادثه، ۲ خودرو به طور کامل واژگون و سرنشینان آن محبوس در خودرو 
شدند که نیروهای آتش نشــانی به منظور جلوگیری از وقوع آتش سوزی احتمالی ناشی از ریزش 

بنزین خودروها محل حادثه را ایمن و مجبور به برش خودروها شد.
وی با اشاره به اینکه این حادثه از سمت پل وحید به سمت چهار راه جهاد رخ داده است، بیان کرد: در 
بخشی از این اتوبان یک پیچی واقع شده است که در سال های گذشته نیز بسیار حادثه خیز و موجب 
تصادفات زنجیره ای شده بود.سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان 

گفت: علل این حادثه توسط پلیس راهور در دست بررسی است.
به گفته شاهدان محلی علل اولیه این حادثه حرکات مارپیچ سه خودرو با هم گزارش شده است.

هشتم خرداد ماه نیز در مسیر جنوب به شمال بزرگراه خرازی قبل از خیابان شهیدان در اثر تصادف 
پژو و پراید و برخورد آنها با مانع ۶ نفر مصدوم شدند و یک مرد ۳۰ ساله جان باخت.

سخنگوی سازمان آتش نشانی اصفهان خبر داد

مرگ دختر ۱7 ساله در انفجار منزل مسکونی در ملک شهر
سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان گفت: دختر ۱7 ساله در انفجار 

توأم با حریق منزل مسکونی در ملک شهر جان باخت.
محمد شریعتی در گفت وگو با »مهر« اظهار کرد: انفجار توأم با حریق منزل مسکونی ساعت ۱۲ و ۵۲ 

دقیقه دوشنبه به مرکز فرماندهی عملیات آتش نشانی اصفهان گزارش شد.
وی افزود: این حادثه در منزل مسکونی در خیابان آزادگان منطقه ملک شهر اتفاق افتاده است.

سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شــهرداری اصفهان با بیان اینکه در این حادثه بر 
اساس اطلاعات همسایگان به علت تجمع گاز انفجار و به دنبال آن حریق اتفاق افتاده است، اضافه 
کرد: خانم ۱7 ساله که در این منزل حضور داشت علی رغم سوختگی کم جان خود را از دست داده 

بود.
وی با تأکید بر اینکه علت این اتفاق توسط کارشناسان در دست بررسی است، ابراز کرد: علت مرگ 

خانم ۱7 ساله نیز باید از سوی پزشکی قانونی اعلام شود.
شریعتی تأکید کرد: نیروهای امداد و نجات از ایستگاه های شماره ۱۸ و ۲۶ برای امدادرسانی به این 

حادثه اعزام و از سرایت حریق به طبقات دیگر و منازل مجاور جلوگیری کردند.

مدیرکل حفاظت محیط  زیست استان اصفهان:

پالایشگاهوفولادمبارکهازفهرستآلایندههاخارجمیشوند

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان گفت: پالایشگاه اصفهان 
و فولاد مبارکه در آینده نزدیک از فهرست صنایع آلاینده  خارج می شوند 
و افرادی که به دنبال منابع عوارض آلایندگی هستند باید به فکر منابع 

دیگری باشند.
به گــزارش »ایرنا«، احمدرضــا لاهیجان زاده در جمــع خبرنگاران در 
پالایشــگاه اصفهان افــزود: این پالایشــگاه یکی از بــا کیفیت ترین 
پالایشگاه های کشور است و برخی پالایشگاه ها فاصله بسیاری زیادی 

برای رسیدن به جایگاه این مجموعه دارند.
وی ادامه داد: پالایشــگاه اصفهان برای توسعه پتروشیمی های جدید 
خود، ۴۰ هکتار زمین در ساحل بندرعباس خریداری کرده و این پروژه ها 

در کنار دریا توسعه پیدا می کند.
مدیرکل حفاظت محیط زیســت اســتان اصفهان با اشــاره به ایجاد 
پتروشــیمی های جدید و نداشتن موافقت محیط زیســت با توسعه 
پتروشیمی ها در این اســتان گفت: پالایشــگاه اصفهان برای توسعه 
پتروشــیمی های جدید خود، ۴۰ هکتار زمین در ســاحل بندرعباس 

خریداری کرده و پروژه ها در کنار دریا توسعه پیدا می کند.

وی با اشــاره به امضای تفاهم نامه ای بین پالایشگاه و محیط زیست 
استان اصفهان، اضافه کرد: کار نوینی در ســفر رئیس جمهور شهید به 
استان اصفهان اجرایی شد و در راستای مسئولیت های اجتماعی سهم 
۳۰ میلیارد تومانی در راستای مسئولیت های اجتماعی برای صنایع این 

استان در نظر گرفته شد.
لاهیجان زاده اظهار کرد: این امر در قانون بودجه سال گذشته با عنوان 
مســئولیت های اجتماعی قانونمند شــد و چندین تفاهم نامه درسال 
گذشته در این زمینه به امضا رســید و به تصویب شورای برنامه ریزی 

استان رسید.
وی با بیان اینکه انتقال نیروگاه اصفهان به خارج از شعاع ۵۰ کیلومتری 
شهر باید انجام شود، گفت: نیروگاه به صورت اجتناب ناپذیر ناکس تولید 
می کند و بار آلودگی بالایی دارد اما در صورت توسعه سیکل ترکیبی در 
این مکان، میزان مصرف گاز طبیعی بیــش از یک میلیون مترمکعب 

کاهش پیدا می کند.
وی یادآور شد: در ۶ ماهه دوم سال با مشکل کمبود گاز مواجه می شویم 
و در صورت سیکل ترکیبی  شدن در تابستان مجبور به مصرف گازوئیل 

است که این موضوع، به طور مجدد موجب تبدیل شدن به کانون آلودگی 
خواهد بود.

مدیرکل حفاظت محیط  زیست اســتان اصفهان گفت: موضوع انتقال 
نیروگاه ها به خارج از شعاع ۵۰ کیلومتری شــهرها در حال رفت  و آمد 

فنی است.
وی با بیان اینکه در ۶ ماه گذشته جلسات متعدد کارشناسی با پالایشگاه 
انجام شده اســت، افزود: همه درخواست ها مورد بررسی قرار گرفت و 
هم زمان بازدید میدانی توســط معاون وزیر صورت گرفت و مقرر شــد 
یکسری از پروژه های پالایشگاه به مصوبه قبلی پالایشگاه بازگردد زیرا 
تأثیر محیط زیستی برای کل کشور دارد چرا که بنزین و گازوئیل تولیدی 
به استانداردهای یورو پنج خواهد رسید، از این رو قابلیت اجرایی دارد.

وی با اشاره به شعار جهانی محیط زیست »ســرزمین ما، آینده ما« و 
شعار هفته محیط زیســت در ایران »سهم من در تداوم حیات« است، 
گفت: رویدادهایی که در محیط زیست در هر کشور  رخ می دهد براساس 
نگاه حاکم بر آن جامعه است و در صورتی که مدیران به مبحث محیط 
زیست اهمیت ندهند، در این حوزه با مشکلات جبران ناپذیری مواجه 

خواهیم شد.
لاهیجان زاده با اشاره به اینکه بعضی از مباحث محیط زیستی تبدیل به 
گره هایی کوری شده که رفع آنها نیازمند زمان است، اظهار کرد: در زمان 
حاضر به دلیل مشکل کمبود آب، سرزمین ما در بخش هایی به محلی 
غیرقابل سکونت تبدیل شده است به طوری که رشد مهاجرت به سمت 

شمال کشور فزاینده شده است.
وی افزود: انتقال تجارب کارشناسان HSE می تواند الگویی برای دیگر 

واحدهای صنعتی باشد و ایده های جدیدی را به همراه داشته باشد.
وی ادامه داد: جایگاهی که مدیرعامل باید برای کارشناس HSE در نظر 
بگیرد، همان جایگاهی اســت که رئیس جمهور و قانون اساسی برای 
رییس سازمان حفاظت محیط زیست در نظر می گیرد و هیچ سیاستی 
در دولتی بدون نظر محیط زیست مصوب نمی شود و امیدواریم مدیران 

نگاه قانون اساسی را به کارشناسان HSE داشته باشند.
نخســتین دوره آموزشــی قوانین، مقررات و ضوابط محیط  زیست با 
حضور مدیران ادارت حفاظت محیط زیســت تمام شهرســتان های 
استان اصفهان، مدیران استاندارد، مدیران HSE صنایع در پالایشگاه 

اصفهان برگزار شد.
پالایشــگاه اصفهان با حدود ۳۰ نــوع فرآورده نفتی اصلــی و ویژه در 
منطقه ای به مساحت ۳۴۰ هکتار در شمال غربی اصفهان واقع شده و 

ظرفیت آن حدود ۳7۵ هزار بشکه در روز است.

اخبار جامعه

 مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان گفت: 
با توجه به ســامانه ناپایدار جوی در استان، عشایر 
باید مراقب صاعقه و روان آب های همرفتی باشند.

منصور شیشه فروش در گفت و گو با »ایرنا« افزود: 
به دلیل ســامانه ناپایدار در اســتان به کوهنوردان 
هشدار داده شده که صعود نداشته باشند و عشایر 
نیز دام خود را به ارتفاعات نبرند زیرا احتمال حوادثی 
مانند صاعقه وجود دارد.وی بیان کرد: عشــایر در 
مناطق فریدن، فریدون شــهر، ســمیرم، دهاقان، 
شــهرضا توصیه لازم را جدی گرفته و محل استقرار 
خود را در مسیر شیب قرار ندهند.مدیر کل مدیریت 
بحران اســتانداری اصفهان اظهار کرد: این سامانه 

ناپایدار بیشتر مناطق اســتان را از بعد ظهر دوشنبه 
تا پایان وقت چهارشنبه در برگرفته و خیزش کانون 
گرد و غبار و کاهش میدان دید و وزش تندبادهای 
 فصلی را به همراه دارد.وی افزود: این ســامانه در 
شهرستان های شــمال، شــرق و مرکزی استان 
مانند اصفهان، داران، اردستان موجب کاهش دما 
می شود. شیشه فروش تصریح کرد: این ناپایداری 
همراه یک ســامانه همرفتی با بارش رگبار باران به 
صورت موقت، تگرگ، صاعقه و مه آلودگی شــده و 

می تواند روان آب ایجاد کند.
وی تأکید کرد: خصوصیــت بارش های این فصل 
ناگهانی و شدت دار بودن آن است که مناطق غرب، 

جنوب، مرکز و شمال مانند شهرستان های چادگان، 
بویین میاندشــت، شاهین شــهر، میمه، دهاقان، 

شهرضا، سمیرم و اصفهان را در بر می گیرد.
شیشــه فروش گفت: با وجود این شرایط، آمادگی 
لازم در جاده ها با اســتقرار عوامــل اورژانس، اداره 
راهــداری، پلیــس راه و هلال احمــر فراهــم و به 
گردشگران، مسافران ساکنان مراتع تأکید شده به 

مسیل های فصلی نزدیک نشوند.
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان گفت: 
با توجه به گردبادهای تند از شــهروندان درخواست 
می شــود خودروهای خــود را زیر درختــان بلند و 

فرسوده پارک نکنند.

عشایر اصفهان مراقب صاعقه و روان آب همرفتی باشند

رئیس کل دادگستری استان اصفهان هشدار داد: دستگاه قضایی با هرگونه سوء اســتفاده یا اقدامی که موجب تخریب یا آسیب رساندن به منابع طبیعی و 
محیط زیست شود، برخورد قاطع می کند.به گزارش »ایرنا«، حجت الاسلام والمسلمین اسدا... جعفری روز دوشنبه در سومین نشست شورای حفظ حقوق 
بیت المال در اراضی ملی و منابع طبیعی در دادگستری اصفهان افزود: مسئله محیط زیست به دلیل تأثیر مستقیمی که بر سلامت جسم و روح مردم دارد، 
از اهمیت ویژه ای برخوردار است و رفع مشکلات این حوزه، جزو اولویت های دســتگاه قضایی است.وی با اشاره به دلایل ضعف در اجرای قوانین و مقررات 
زیست محیطی گفت: قوانین و مقررات بسیاری در حوزه حفاظت از محیط زیست وجود دارد که در پاره ای موارد، تعارض هایی نیز در آنها مشاهده می شود.

رئیس کل دادگستری استان اصفهان افزود: همچنین سوء اســتفاده  برخی افراد در حوزه صنعت و معدن و نبود آمایش سرزمینی دقیق در مسائل زیست 
محیطی، باعث بروز مشکلات در این حوزه شده است. وی تأکید کرد: مصوباتی که با ضمانت اجرای محکم در شورای حفظ حقوق بیت المال به تصویب می رسد 
می تواند در موضوع رفع مشکلات محیط زیستی کارساز باشد.حجت الاسلام  جعفری، راهکار حل مشکلات محیط زیستی را تبدیل مسائل زیست محیطی 
به یک گفتمان اصلی در نظام اسلامی با مشارکت جدی و مؤثر نهادهای مردمی و حاکمیتی و فعالان محیط زیست عنوان کرد.به گزارش »ایرنا«، افزون بر 

۲ میلیون و ۴۴۰ هزار هکتار از اراضی استان از دامنه های زاگرس تا بیابان ها و مناطق کویری تحت نظارت اداره کل حفاظت محیط زیست اصفهان قرار دارد.

 دادگستری اصفهان با هرگونه تخریب محیط زیست برخورد می کند

 نشست دبیران 
احزاب، تشکل ها و 

 جمعی از 
فعالان سیاسی 
استان اصفهان

نشســت دبیران احزاب، تشکل ها 
و جمعی از فعالان سیاسی استان 
با اســتاندار اصفهان عصر یکشنبه 

بیستم خرداد برگزار شد.

عکس خبر

عکس: ایمنا

چهارشنبه 2۳ خرداد ۱4۰۳ /  5 ذی الحجه  ۱445  /  ۱2  ژوئن  2۰24 / شماره  4۱۰6 

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری 
اصفهان گفت: فعــالان اقتصــادی، دِین خود را 
برای برگزاری کنگره ۲۴ هزار شــهید اســتان در 
قالب حمایت مالی و ساخت محصولات فرهنگی 
ادا کنند.به گزارش »ایرنا«، محمدرضا جان نثاری 
در نشســت تخصصی آشــنایی و بهره مندی از 
مشوق های مالیاتی و تســهیلات حمایتی برای 
پشتیبانی از برگزاری کنگره ملی شهدای استان 
اصفهان افزود: مهمترین رویداد فرهنگی امسال 
اصفهان برگزاری کنگره ملی ۲۴ هزار شهید استان 
اســت که انتظار داریم فعالان بخش خصوصی 

و اقتصادی، تعهد خود را در این زمینه ادا کنند.
وی ادامه داد: قدم برداشتن در راه شهدا با هیچ 
کار دیگری قابل  قیاس نیســت و هر کس باید 
به صورت دلخواه و با تمام وجودش برای شــهدا 

هزینه کند.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری 
اصفهان تصریح کرد: وقتی نامی از شــهدا و کار 
برای شهید به میان می آید، انتظار داریم افراد با 
ملاحظات منافع اقتصادی و استفاده از تسهیلات 
مالیاتی در این زمینه مســاعدت نکنند؛ بلکه به 
صورت دلخواه و برای حفظ و انتقال یاد شــهدا، 

برای چنین کارهایی هزینه کنند.
وی تأکید کرد: امروز زنده نگه داشــتن یاد شهدا 
کمتر از شهادت نیست، در حالی  که هدف برخی 
به فراموشی ســپردن رشــادت  جوانان شهید و 

گمنام این مملکت است.
جان نثاری گفت: نباید نسل جدید و جوانان این 
کشور فرهنگ شهادت را به فراموشی بسپارند و در 
این مسیر برگزاری برنامه های فرهنگی همچون 
برگزاری کنگره کمک بسیار زیادی به این موضوع 

می کند.
وی تأکید کرد: باید به فرزندان و نسل آینده خود 
قدرشناسی را بیاموزیم تا بدانند امنیت امروز ما 

مرهون ایثار و رشادت چه کسانی است.

برای تجدید بیعت با شهدا پای صندوق های 
رأی حاضر شویم

فرمانده سپاه صاحب الزمان)عج( استان اصفهان 
نیز در این نشست گفت: کشور مشکلات زیادی 
دارد و هیچکــدام از ما منکر مســائل اقتصادی 

نیســتیم؛ اما باید دست  به دســت هم بدهیم و 
با مشــارکت بالای پای صندوق های رأی حاضر 

شویم.
ســردار مجتبی فدا ادامه داد: حدود ۴۵ ســال 
است که دشمن تمام راهبردهای خود را در قالب 
انواع تحریم ها بکار بسته است تا هیبت جمهوری 
اسلامی را در هم بشکند؛ اما خون جوانان تاکنون 

انقلاب ما را نگهداشته است.
فرمانده سپاه صاحب الزمان)ع( استان اصفهان 
با اشــاره به شــهادت رئیس جمهور اضافه کرد: 
بیش از ۵۰ هیئت خارجــی و مقامات بلندپایه از 
کشورهای مخحتلف برای عرض تسلیت به ایران 
آمدند و این اتفاق دلیلی جز موقعیت کشورمان 
در منطقه و عمل به و عهده صــادق و قدرتمندی 
نظام اسلامی نداشت. وی خاطرنشان کرد: در هر 
کجای دنیا از جمله عراق، لبنان، فلسطین، یمن و 
سوریه مردم علیه اسرائیل یا ظلم بپا خیزند، منشأ 
آن را ایران می دانند در حالی  که آنها این ظرفیت را 

در کشور خود بومی سازی کرده اند.
سردار فدا گفت: دشمنان بر همین اساس برای 
صدور انقلاب اســلامی در جهان و موفقیت این 
مکتب دست به هر جنایتی می زنند و آخرین مورد 

آن هم شهادت سردار شهید زاهدی بود.
وی با بیان اینکــه اکنون رژیم صهیونیســتی در 
باتلاق فرورفته است، افزود: این رژیم برگ برنده 
خود را در آســیب زدن و جنایت آفرینی می بیند؛ 
اما »وعده صادق« و جبران جنایت آن ثابت کرد 
که قدرت نظامی ایران در چه جایگاهی قرار دارد.

فرمانده سپاه صاحب الزمان)ع( استان اصفهان 
بیان کرد: بی ســبب نبود که رژیم صهیونیســتی 

به طور غیرمستقیم نمایندگانی از سفیران سایر 
کشــورها را برای مذاکره با ایران می فرســتاد تا 
مبادا حمله نظامی بسوی این رژیم صورت بگیرد.

وی اضافــه کــرد: رژیــم صهیونیســتی تمام 
پدافندهای خود را پس از شهادت سردار زاهدی 
فعال و اقدام به تهدید کرد؛ اما قدرت نظامی ایران 
و زدن چندین موشــک از اصفهان و گذشــتن از 
آسمان چندین کشور عربی و رسیدن به هدف، به 

کشورمان عزت بخشید.
سردار فدا گفت: چنانچه ایران به یک نقطه ای از 
اســرائیل حمله می کرد تمام موجودیت آن زیر 
سوال می رفت و رئیس موســاد را بر آن داشت 
تا دســت به دامان مقامات ایرانی برای کاهش 
میزان آســیب های این رژیم در عملیات انتقام 

ایرانیان شود.
وی همچنین با اشاره به برگزاری کنگره ۲۴ شهید 
استان اصفهان خاطرنشان کرد: شهدای اصفهان 
در دوران جنگ تحمیلی رشــادت های زیادی از 
خود نشان دادند اما بســیاری از مردم ما از آنها 
بی اطلاع  هستند و در این زمینه ما نیازمند حمایت 
مالی برای ساخت فیلم مستند از شهدا هستیم.

فرمانده سپاه صاحب الزمان)عج( استان اصفهان 
تصریح کرد: ساخت انواع محصولات فرهنگی از 
فیلم گرفته تا کتاب و انواع محصولات فرهنگی در 
حفظ یاد و خاطره شهدا بسیار مؤثر است و تلاش 
این کنگره نیز نشــان دادن بخش کوچکی از این 

حماسه هاست.
کنگره ۲۴ شهید اســتان همزمان با هفته دفاع 
مقدس در ابتدای مهر ماه سال جاری در استان 

اصفهان برگزاری می شود.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان:

 فعالان اقتصادی دِین خود را برای برگزاری کنگره 24 هزار  شهید اصفهان 
ادا کنند

گزارش روز



امین اســماعیل نژاد فشــار زیادی را در دو هفتــه اول لیگ ملت هــای والیبال تحمل کرد. بــه گزارش »ورزش ســه«، پس از عدم حضور بردیا ســعادت، 
امیر غفور و صابر کاظمی ســه بازیکن ایران در پســت قطر پاســور، امین اســماعیل نژاد قطر پاســور فعلی تیم ملی والیبال ایران فشــار زیــادی را در دو 
هفته گذشــته متحمل شــده اســت. او توانســت در دو هفته ابتدایی در بخش امتیــاز آوران، ۱۲۶ امتیاز کســب کند و از ایــن حیث در رتبــه پنجم لیگ 
ملتها قرار بگیــرد اما امین نیــز از تیغ تیز انتقــادات در امــان نماند و عملکــرد او در تیم ملــی والیبال ایران بــا انتقاداتی از ســوی هواداران همراه شــد. 
اســماعیل نژاد در این دو هفته که گویا برای او ده سال گذشته اســت، به دلیل فشارها کمی خســته به نظر می رسد و اغراق نیســت اگر بگوییم دو هفته ای 
که از لیگ ملتها گذشــت این ســتاره تیم ملی والیبال ایران را پیر کرده اســت. البته اســماعیل نژاد با همه این فشارها و ســختی ها کماکان مرد اول ایران 
 در پســت قطر پاســور خواهد بود و خیلی ها معتقد هســتند که اگر موتور امین اســماعیل نژاد روشــن شــود، ایران قطعاً در لیگ ملت ها بــه پیروزی نیز 

خواهد رسید.

لیگ ملت ها ستاره تیم ملی والیبال را پیر کرد!

ستاره هلندی بارسا یورو ۲۰۲۴ را از دست داد
علی رغم تلاش های فراوان کادر فنی تیم ملی هلند، به نظر می رسد فرانکی دی یونگ نمی تواند در 
هیچکدام از دیدارهای این تیم در یورو حاضر شود.به گزارش »ورزش سه«، ستاره بارسلونا در لیست 
اصلی رونالد کومان برای یورو ۲۰۲۴ حاضر بود و انتظار می رفت او در بدترین حالت تنها دیدار ابتدایی 
تیمش در این مسابقات را از دســت بدهد، اما گزارش های جدید خبر از وضعیت بدتری داده اند. 
کومان روز دوشنبه در مورد شرایط دی یونگ گفته بود: »فرانکی هنوز به آمادگی کامل نرسیده و ما   
امروز او را در تمرین به صورت کامل تحت فشار نگذاشتیم. در بخش  تمرین تاکتیکی به فرانکی گفته 
شد که قرار نیست خودش را تحت  فشار بگذارد، ولی او جزئی از تمرین گروهی بود. او حالا یک قدم 
دیگر  به سمت بهبود کامل برداشته ولی هنوز برای اینکه در مسابقات به  میدان برود آماده نیست.« 
حالا بر اساس تأیید رسانه های هلندی، دی یونگ برای ادامه روند درمانش به بارسلونا برگشته و به 
دلیل مشکلات فیزیکی شانس حضور در مسابقات یورو ۲۰۲۴ را به طور کامل از دست داد. هلند در 

گروه چهارم با تیم های لهستان، اتریش و فرانسه هم گروه است. 

مسی دستگاه چاپ دلار برای بکهام!
فروش پیراهن قهرمان جام جهانی ۲۰۲۲ در فوتبال آمریکا باشگاه اینترمیامی را پولدار کرد.

به گزارش »فارس«، پیراهن لیونل مســی برای »دومین ســال متوالی پرفروش ترین پیراهن 
فوتبال« در کشور آمریکا شد. بر اساس گزارش سازمان لیگ آمریکا، پیراهن مسی از ابتدای سال 
جاری میلادی بیش از 5۰ میلیون دلار فروش داشته است؛ یعنی باشگاه اینتر میامی در چند ماه 
ابتدایی سال ۲۰۲۴ دستمزد یک ساله مسی را از فروش پیراهن اسطوره آرژانتینی درآورده است. 
لیونل مسی تابستان گذشته با جدایی از پاری سن ژرمن راهی اینتر میامی با مالکیت دیوید بکهام، 

اسطوره فوتبال انگلیس شد.
 رقابت نزدیکی میان اینتر میامی با الهلال عربستان برای جذب مسی وجود داشت ولی در نهایت 
اسطوره آرژانتینی رفتن به آمریکا را ترجیح داد. بر اساس گزارش سایت »sportico«، حضور مسی 
در باشگاه اینتر میامی باعث رشد »۱5 درصدی« سهام باشــگاه شد و همچنین اسطوره آرژانتینی 
باعث رشد »۱7 درصدی« اسپانسرهای لیگ آمریکا شده است. این رسانه گزارش می دهد که لیونل 
مسی باعث شده تا حضور تماشاگران در ورزشگاه ها با »رشد ۲۰۰ درصدی« همراه شود و درآمدزایی 

بزرگی را برای باشگاه و لیگ MLS ایجاد کند.

پیش بینی یک ابرکامپیوتر از قهرمان یورو
یک ابرکامپیوتر احتمال قهرمانی تیم هــای مختلف در یورو ۲۰۲۴ را پیش بینــی کرد. به گزارش 
»مهر«، رقابت های جام ملت های اروپا از ۲5 خرداد با حضور ۲۴ تیم برگزار خواهد شد. ابرکامپیوتر 
»Opta« که در حوزه مربوط به مسابقات فوتبال فعال است اقدام به پیش بینی احتمال قهرمانی 
تیم های حاضر در این بازی ها کرده است. این ابرکامپیوتر عملکرد یکسال اخیر بازیکنان و تیم ها را 
مورد بررسی قرار داده است و ۱۰ هزار حالت مختلف را برای این مسابقات شبیه سازی کرده است. 
براســاس پیش بینی »Opta«، تیم ملی انگلیس با هدایت »گرت ســاوت گیت« با ۱۹.۹ درصد 
بیشترین احتمال را برای کسب عنوان قهرمانی در این بازی ها دارد. این در حالی است که انگلیس 
تاکنون نتوانسته در بازی های یورو به عنوان قهرمانی دست پیدا کند. اما به نظر می رسد در این دوره 
با وجود ستاره هایی مانند بلینگهام، ساکا، هری کین و واکر احتمال قهرمانی این تیم بیش از هر 
زمان دیگری باشد. تیم ملی فرانسه با ۱۹.۱ درصد دومین مدعی این مسابقات خواهد بود. فرانسه در 
جام جهانی قطر موفق شده بود انگلیس را شکست دهد و از نظر»Opta« دومین شانس قهرمانی 
یورو است. تیم میزبان)آلمان( با ۱۲.۴ درصد، اسپانیا با ۹.۶ و پرتغال با ۹.۲ درصد هم در رده های 
بعدی احتمال قهرمانی قرار دارند. تیم ملی گرجستان هم که گئورگی گولسیانی، ستاره پرسپولیس 

را در اختیار دارد کمترین احتمال قهرمانی را دارد.

خبر روز

جعفری: 

با ذوب آهن قرارداد دارم اما بند جدایی دارد
پارســا جعفری در مورد حضور ذوب آهن در رتبه پنجم جدول به »ورزش سه« گفت: خدا را شکر 
توانستیم به اهدافی که تعیین کرده بودیم برســیم و بعد از ۶ سال تیم در رتبه ای خوب قرار گرفت. 
همه بازیکنان و کادر فنی برای گرفتن تک تک این امتیازات زحمت کشیده بودیم و البته باور داشتیم 

که می توانیم این اتفاق خوب را رقم بزنیم. 
گلر سبزپوشان اصفهانی گفت: امســال ســومین فصلی بود که در تیم ذوب آهن حضور داشتم. 
سال اول با آقای تارتار رتبه نهم را کسب کردیم، سپس در ســال دوم هفتم شدیم و امسال هم که 
شــرایط بهتر از دو فصل اخیر بود و پنجمی جدول را از آن خود کردیم. ذوب آهن باشــگاه بزرگ و 
ریشه داری است که اگر حمایت های بیشتری از این تیم صورت بگیرد، قطعاً اتفاقات بزرگی را رقم 
خواهد زد. او تأکید کرد: امیدوارم بتوانیم ســال  بعد هم این روند را ادامه دهیم تا سهمیه آسیایی 
را کســب کنیم و مثل گذشــته قد علم کنیم. البته در همین فصل هم اگر ما کمی خوش شانس تر 
بودیم، می توانستیم اتفاقات بهتری را رقم بزنیم. جعفری عنوان کرد: فوتبال بالا و پایین زیاد دارد. 
از عملکرد خودم در مقابل تیم های بزرگ و کوچک راضی هستم و در مورد نیمکت نشینی های چند 
هفته اخیر هم باید بگویم که تصمیم سرمربی بود و من هم پیرو تصمیمات ایشان هستم. برای من 
اولویت نتیجه گیری تیم است که خدا را شــکر در این مورد به هدفی که از ابتدا ترسیم کرده بودیم، 
رسیدیم. به نظرم با توجه به بودجه و شرایط مالی خاصی که داشتیم، عملکرد خوبی از خود نشان 
دادیم. جعفری گفت: برای فصل بعد برنامه ای ندارم. من یکسال با ذوب آهن قرارداد دارم ولی بند 
 جدایی هم دارم. فعلًا منتظرم تا زمان بگذرد. ان شــاءا... تا چند روز آینده تصمیم نهایی ام را اعلام 

می کنم.

بیرانوند راهی روسیه می شود؟
تیم فوتبال اسپارتاک مسکو علیرضا بیرانوند و دو دروازه بان دیگر را برای تقویت خود در نظر دارد.

به گزارش »مهر«، تیم فوتبال اسپارتاک مســکو برای تقویت خود در فصل جدید رقابت های لیگ 
روسیه به دنبال جذب دروازه بان است و از این رو »ولادیمیر اسلیشکوویچ« سرمربی این تیم قصد 
دارد یک دروازه بان به ترکیب تیم خود اضافه کند. سایت »spartakworld« در این رابطه نوشت: 
سرمربی اسپارتاک روی دو دروازه بان خود )الکساندر سلیخوف و ایلیا سوینوف( حساب باز نمی کند 
و خروج آنها از تیم قطعی اســت از همین رو او ۳ دروازه بان مد نظر خــود دارد. »ایگور اوبوخوف« 
دروازه بان تیم خیمکی روسیه، »ایگور شاتسکی« دروازه بان تیم ملی قزاقستان و علیرضا بیرانوند 
دروازه بان تیم ملی ایران و باشگاه پرســپولیس ۳ گزینه نهایی »اسلیشکوویچ« برای تقویت خط 

دروازه اسپارتاک هستند.

تمرینات کاشته رامین برای صعود به فینال
رامین رضاییان با انگیزه بســیار زیاد تمرینات گروهی و انفرادی خــود را پیش می برد. به گزارش 
»ورزش ســه«، یکی از بازیکنان خوب این فصل ســپاهان رامین رضاییان بود کــه بازی پایانی 
سپاهان در لیگ مقابل شــمس آذر نیز با درخشــش و هت تریک او به پایان رسید. مدافع راست 
سپاهان این روزها و در شرایطی که بار دیگر دوری از تیم ملی را تجربه می کند تمام فکر و تمرکزش 
را به تمرینــات گروهی و انفرادی خــود معطوف کرده اســت. رضاییان که مهــارت خوبی در زدن 
ضربات ایســتگاهی دارد برای گلزنی از این طریق تمرینات زیادی انجام می دهد و امیدوار است 
با درخشــش در بازی برابر گل گهر ســیرجان به صعود تیمش کمک کند. رامین که موفق به کسب 
 قهرمانی لیگ با ســپاهان نشــده، برای کســب عنوان قهرمانی جام حذفی با این تیم اصفهانی 

تلاش می کند.

مستطیل سبز

یزد بعد از 18 سال صاحب 
نماینده در لیگ برتر شد

تیم فوتبال چادرملــو اردکان راهی لیگ برتر 
فوتبال ایران شد تا فصل آتی را به همراه خیبر 
خرم آباد که پیش از این صعودش را جشن 
گرفته بود، در این لیگ سپری کند. این تیم با 
برتری یک بر صفر برابر دریا بابل با 7۳ امتیاز 
در کنار فجر سپاسی شیراز قرار گرفت اما به 
لطف کسب نتایج بهتر در دیدارهای رودر رو 
جواز حضور در لیگ برتر را به دســت آورد. به 
گزارش »ورزش سه«، استان یزد آخرین بار 
در فصل ۱۳85-۱۳8۴ در لیــگ برتر ایران 
نماینده داشت؛ تیم شــهید قندی یزد بعد از 
یک فصل حضور در لیگ برتر به دســته اول 
سقوط کرد و از آن پس مردم استان یزد دیگر 
رنگ داشتن تیم لیگ برتری را ندیدند. حالا 
چادرملو بعد از ۱8 سال دوباره یزد را صاحب 
نماینده در لیگ برتر کرد. ســعید اخباری و 
شــاگردانش دومین نماینده استان یزد در 
تاریخ رقابت های لیگ برتــر خواهند بود که 
البته دوست ندارند مثل شهید قندی خیلی 
زود به جای قبلی برگردند. همزمان با صعود 
چادرملو به لیگ برتر دریای بابل با شکست در 
برابر این تیم و با توجه تساوی ۲ بر ۲ داماش 
گیلان مقابل ســایپای تهران در رشــت یک 
امتیاز از نماینده گیلان عقب افتاد و سومین 
تیم ســقوط کننده لقب گرفت. پیش از این 
سقوط خوشــه طلایی و شاهین بندرعامری 
به لیگ دسته دوم قطعی شده بود و داماش 
و دریا برای بقا تلاش می کردنــد. در نهایت 
در جدول لیگ یک دریــا ۳۱ امتیازی ماند و 
به رده شــانزدهم رفت تا پایین تر از داماش 
گیلان به لیگ دسته دوم سقوط کند و شب 

تلخی برایش رقم بخورد.

فوتبال جهان

عکس خبر

  بزن بزن در 
اردوی ژرمن ها! 

۲ بازیکن تیم ملی فوتبال آلمان در 
اردوی ژرمن ها با هم درگیر شــدند. 
این اتفاق در خلال یک بازی تمرینی 
رخ داد، جایی که نیکلاس فولکروگ 
و آنتونیــو رودیگر به طور مســتقیم 

مقابل یکدیگر قرار داشتند. 

سرمربی تیم ملی تکواندو که موفق شد ایران را پس 
از هشت ســال به قهرمانی قاره کهن برساند، گفت: 
فشار و اســترس مربیگری زیاد است ولی ما برای 
رسیدن به هدفی که داریم، با تمام توان می جنگیم. 
خوشــحالم که تیم ایران به قهرمانی آســیا رسید 
تا روحیه خانواده این رشــته در آســتانه المپیک،  

افزایش یابد.
مجید افلاکی در گفت وگو بــا »ایرنا« تصریح کرد: 
مسیری که تدوین کرده ایم را دنبال می کنیم. همراه 
با هادی ساعی، اصغر رحیمی، علی تاجیک و دیگر 
مسئولان فدراســیون، فکرمان فقط موفقیت تیم 
است و کاری به حواشی نداریم. برای تیم ما خیلی 

مهم است که در آرامش باشیم و به دنبال تبلیغات 
و بزرگ جلوه دادن، مسائل نیستیم. افلاکی گفت: 
طی این مدت نتایجی گرفتیم که خیلی از تیم های 
مدعی جهان و آســیا به آن نرسیدند. تلاش اول ما 
این اســت تا تیم و نفرات المپیکی را از حاشیه ها 
دور نگه داریم. وی در خصوص اینکه شرایط مهران 
برخورداری و آرین سلیمی را برای حضور در المپیک 
پاریس چگونــه می بیند؟ توضیــح داد: ما مدعی 
هستیم، اما کار بسیار سخت اســت. در این مدت 
بســیاری از قهرمانان المپیک و جهان را شکســت 
دادیم، اما شرایط در المپیک خیلی متفاوت از دیگر 

رویدادهاست.

سرمربی تیم ملی تکواندو اظهار کرد: نفرات جوانی 
داریم که تنها ۲ سال است به تیم ملی رسیده اند، اما 
تجربه خوبی دارند. قول می دهم که آنها با انگیزه به 
میدان بروند و مبارزات خوبی ارائه کنند، اما نتیجه و 
مدال قابل پیش بینی نیست، چرا که شرایط بسیار 

دشوار است.

سرمربی تیم ملی تکواندو: 

مدعی هستیم اما کار سخت است

چهارشنبه ۲۳ خرداد 1۴۰۳ /  5 ذی الحجه  1۴۴5  /  1۲  ژوئن  ۲۰۲۴ / شماره  ۴1۰6 

»خط دفاعی تیم ملی نیاز به تغییر نگرش   مرضیه غفاریان
دارد« این نکته ای است که فرشید طالبی، 
مدافع سال های نه چندان دور تیم های سپاهان و ذوب آهن در گفتگو با 
»مهر« به آن اشاره کرده است. ایراد در ســد دفاعی تیم ملی مربوط به 
امروز و دیروز و بازی های مقدماتی جام جهانی آسیا نیست، که بخواهیم 
با اشــاره به جوانگرایی امیر قلعه نویی براین نقطه ضعف شــاگردان او 
ســرپوش بگذاریم. پیش از این و در جریان بازی های جام ملت های 
آسیا هم کارشناسان فوتبال با اشاره به این معضل به ساختار خط دفاعی 
تیم ملی ایران انتقاداتی وارد کرده بودند و پربیراه نیست اگر بگوییم یکی 
از مهمترین دلایل شکست ۳ بر ۲ ایران مقابل قطر در نیمه نهایی آن رقابت 
ها هم همین مشکلات دفاعی تیم ژنرال بود. در آن مسابقه اکثر مدافعان 
باتجربه تیم ملی ضعیف و با تمرکز پایین ظاهر شدند. خط دفاعی تیم 
ملی ایران مدتهاست در سازماندهی ایراد جدی دارد و مدافعان در انتقال 

سریع توپ و هماهنگی با هافبک ها مشکل دارند.
البته »مشــکل دفاع تنها به تیم ملی مربوط نمی شود« این موضوعی 
است که یکی دیگر از پیشکسوتان فوتبال ایران که البته سابقه بازی در 
خط حمله را در کارنامه خود دارد در گفتگو با »مهر« به آن اشــاره کرده. 
هاشــم حیدری پس از صعود شــاگردان قلعه نویی در بهمن ماه سال 

گذشته به مرحله یک هشــتم نهایی جام ملت ها و پیش از 
دیدار آنها با تیم ملی سوریه در واکنش به انتقاداتی که به خط 
دفاعی تیم ملی می شود با بیان این نکته، تأکید کرده بود: »در 

باشگاه های ما هم این مشکل وجود دارد و بارها از اشتباه خط 
دفاع متضرر شده ایم.«

مهاجم پیشین استقلال پربیراه هم نمی گوید. بهترین شاهد 
برای این مدعا هم آمار خطوط دفاعی بیست و سومین دوره 
لیگ برتر است. در این دوره از رقابت ها 5۲۳ بار توپ از خط 

دروازه ها عبور کرده اســت؛ یعنی مهاجمان لیگ برتری به 
طور میانگین در هر بازی ۲/۱8 بار با عبور از دیوار دفاعی 

تیم های حاضر در بالاترین سطح رقابت های فوتبال 
باشگاهی ایران موفق به گشودن سنگر رقبا شده اند. 
این در حالی است که در فصل بیست و دوم و در ۲۴۰ 
بازی ۴8۰ گل رد و بدل شــده بود؛ یعنی مدافعان 
لیگ برتری در دوره گذشــته در هر بازی به طور 

میانگین ۲ بار تسلیم مهاجمان شده بودند. 
این عملکرد ضعیف در خــط دفاعی در دو 

تیم اصفهانی حاضــر در لیگ برتر هم به 
وضوح دیده می شد، به ویژه می توان 
مدعی شد یکی از دلایلی که سپاهان 
از کورس با رقبا عقب افتاد و در نهایت 
جام ۲۳ را با وجود آتشین بودن خط 

آتش خود از دست داد همین ساختار ضعیف 
دفاعی ارتش طلایی اصفهان بــود؛ نقطه ضعفی که 

بارها کارشناسان فوتبال به آن اشاره و بر چاره اندیشی برای رفع آن تأکید 
کرده بودند. در این باره حسین چرخابی، مربی اسبق ذوب آهن با اشاره 
به اینکه »مورایــس فکر می کند فوتبال فقط تهاجمی اســت« بارها در 
گفتگوهای متعدد تأکید کرده بود که سپاهان در فصل بیست و سوم در 
»دفاع تیمی، خطی و انفرادی« ضعیف بوده است. بهترین شاهد برای 
این مدعا هم آمار ضعیفی است که مدافعان این تیم دراین فصل نسبت 
به دوره بیست و دوم از خود برجای گذاشتند. سد دفاعی طلایی پوشان 
در بیســت و ســومین دوره لیگ برتر ۲۶ بار فروریخت؛ یعنی مدافعان 
سپاهان 8 بار بیشتر از همتایان سرخپوش خود در تیم قهرمان تسلیم 
خط آتش رقبا شده بودند و ۱۱ بار بیشتر از مدافعان آبی پوش. استقلال با 
۱5 گل خورده در این فصل بهترین خط دفاع لیگ را به خود اختصاص داد 
و پرسپولیس با ۱8 گل خورده در رده دوم مدافعان برتر لیگ قرار گرفت. 
این در حالی است که سپاهانی ها پس از تی تی های تبریز که با ۲۲ گل 
خورده جایگاه سوم بهترین خطوط دفاعی لیگ را از آن خود کرده بودند 

مشترکاً با ملوانان روی پله چهارم این رده بندی ایستادند.
سپاهانی ها در فصل ۲۲ در رده سوم برترین خط دفاعی لیگ ایستادند؛ با 
این تفاوت که در آن مقطع ۹ بار کمتر از امسال سنگر طلایی ها باز شده بود 

و فاصله این تیم با بهترین خط دفاع که با ۱۳ گل خورده از آن سرخپوشان 
بود تنها ۴ گل بود و مدافعان سپاهان مورایس نسبت به خطوط دفاعی 
تیم های آلومینیوم اراک و مس رفسنجان که با ۱5 گل خورده مشترکاً 
جایگاه دوم را به خود اختصاص داده بودند فقط ۲ بار بیشتر دروازه خود 

را باز شده دیده بودند.
 ذوب آهــن هم در فــاز دفاعــی در فصل جــاری همانند همشــهری 
طلایی پوشش عملکرد ضعیفی داشت. سبزپوشان اصفهان در ۲۴۰ بازی 
که در لیگ ۲۳ در برابر رقبا صف آرایی کردند ۳۰ گل خوردند یعنی ۶ گل 

بیشتر از دوره گذشته.
این آمار و ضعف خطوط دفاعی تیم های لیگ برتری نســبت به دوره 
گذشته البته فقط مختص به نمایندگان اصفهانی حاضر در این رقابت ها 
نبوده و نیست. تیم های حاضر در این رقابت ها اگرچه در فاز حمله آمار 
بهتر وامیدوارکننده تری نســبت به لیگ ۲۲ داشتند اما به همان میزان 
عملکرد خطوط دفاعی این تیم ها زنگ خطر را برای آنها به صدا درآورد؛ 
آژیر قرمزی که مدتهاست صدای آن به گوش می رسد و بارها کارشناسان 
فوتبال این دیار نســبت به آن هشــدار داده اند و به مرور گریبانگیر سد 

دفاعی تیم ملی ایران هم خواهد شد؛ بیش از پیش!

تأثیر سد دفاعی نامستحکم لیگ برتر بر خط دفاعی تیم ملیتأثیر سد دفاعی نامستحکم لیگ برتر بر خط دفاعی تیم ملی

 آژیر خطر دیوار »قلعه« را 
به لرزه انداخته



احداث ۸ سرپناه جدید ایستگاه اتوبوس در منطقه ۸ اصفهان
مدیر منطقه ۸ شهرداری اصفهان گفت: از ابتدای سال جاری تاکنون ۸ سرپناه جدید ایستگاه های 
اتوبوس در سطح این منطقه نصب شده است.حسن محمدحسینی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره 
به درخواست های مردمی مبنی بر احداث سرپناه در بعضی ایستگاه های اتوبوس شهری اظهار کرد: 
در سطح این منطقه حدود ۲۵۰ ایستگاه اتوبوس شــهری قرار دارد که ۹۰ درصد آن دارای سرپناه و 
نیمکت است که استفاده کنندگان اتوبوس شهری می توانند در مواقع بارندگی یا تابش آفتاب در امان 
باشند.وی با اشاره به دو ایستگاه جدید نصب شــده در سطح منطقه افزود: ایستگاه های اتوبوس 
خیابان بهارستان غربی و خیابان شهید خلیفه سلطانی دو ایستگاه اتوبوس تجهیزشده به سرپناه 
است که تا پایان خرداد در دو ایستگاه دیگر نیز سرپناه نصب خواهد شد.مدیر منطقه ۸ شهرداری 
اصفهان با اشاره به هزینه ۱۰ میلیارد ریالی خرید، نصب، تعمیرات و نگهداری سرپناه های ایستگاه 
اتوبوس گفت: نیمکت های چوبی و سقف های پلی کربنات با فرسوده شدن نیاز به تعمیرات دوره ای 
دارد که از اواخر سال گذشته در حال تعمیرات کلی اســت.وی افزود: در راستای افزایش ایمنی و 
آسایش مسافران، عملیات نصب سیستم های روشنایی سرپناه ایستگاه های اتوبوس سطح منطقه 

از نوع ال ای دی کم مصرف و پرنور به مرور در حال انجام است.

احداث پاتوق های شهری در منطقه ۷ شهرداری اصفهان
مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان از توســعه و احداث پاتوق های محلی و شهری در راستای طرح 

محله محوری خبر داد.
مهدی سلطان آقایی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: هدف از احداث پاتوق های شهری تلاش برای 
قوی تر شدن تعاملات اجتماعی و ارتقای کیفیت محیط شهری است تا سرزندگی و حس تعلق به 
محله و امنیت اجتماعی محلات شهرمان تقویت شود.وی افزود: در حال حاضر اقدامات بسیار خوبی 
در این منطقه برای زیباسازی و توسعه پاتوق های شهری برنامه ریزی شده و بعضی از آنها به مرحله 
اجرا رسیده است که علاوه بر تقویت همبستگی و هویت محلی، نقش مؤثری در افزایش سلامت 
عمومی شهروندان خواهد داشت.مدیر منطقه ۷ شــهرداری اصفهان تصریح کرد: در همین راستا 
شهرداری این منطقه اقدام به توسعه پاتوق های شهری در ســطح منطقه و در محلات دوازده گانه 
کرده اســت که از جمله ایــن پاتوق ها می توان به احــداث پاتوق مولوی، نبــش کوچه ۳۴، جنب 
بازارچه موسوی و در خیابان شاهد نبش کوچه شکیب و ابتدای کوچه ۴۷ اشاره کرد.سلطان آقایی 
خاطرنشان کرد: توسعه و احداث پاتوق های محلی جدید نیز در دستور کار قرار دارد که به زودی در 
سطح منطقه ۷ انجام خواهد شد.وی افزود: پاتوق خیابان های کاوه و خیابان غرضی از جمله این 

موارد است که در حال طراحی و هماهنگی اجرا است.

مدیر منطقه ۲ شهرداری اصفهان خبر داد

پیشرفت ۴۰ درصدی احداث مجموعه فرهنگی بابوکان
مدیر منطقه ۲ شهرداری اصفهان از پیشرفت ۴۰ درصدی احداث مجموعه فرهنگی بابوکان خبر داد 
و گفت: این پروژه شهریور ۱۴۰۳ همزمان با آغاز هفته دفاع مقدس مورد بهره برداری قرار می گیرد.

محمدرضا طبیبی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به احداث مجموعه فرهنگی بابوکان اظهار کرد: این 
پروژه با هدف ارائه خدمات و برنامه های آموزشــی و فرهنگی در خیابان امام خمینی )ره( محله 
بابوکان، جنب مســجد جامع بابوکان در حال احداث اســت.وی با بیان اینکه مساحت زیر بنای 
 این پروژه ۹۰۰۰ مترمربع است که در سه طبقه احداث می شــود، افزود: ارزش ریالی پروژه حدود

 ۱۴ میلیارد تومان است. مدیر منطقه ۲ شهرداری اصفهان از پیشرفت ۴۰ درصدی احداث مجموعه 
فرهنگی بابوکان خبر داد و گفت: این پروژه شهریور ۱۴۰۳ همزمان با آغاز هفته دفاع مقدس مورد 
بهره برداری قرار می گیرد. طبیبی تصریح کرد: محله بابوکان یکی از قدیمی ترین محله های شــهر 

اصفهان از لحاظ قدمت محسوب می شود.

مدیرعامل سازمان قطار شهری اصفهان مطرح کرد: لزوم تأمین 7500میلیارد تومان اعتبار برای بهره برداری از فاز نخست خط ۲ متروی اصفهان

و همچنان اندر خم کوچه اعتبارات

مدیرعامــل ســازمان قطار شــهری اصفهــان و حومه گفــت: حدود 
۷۵۰۰میلیارد تومان اعتبار بــرای تأمین منابع مالی خــط دو مترو در 
نظر گرفته شده اســت که اگر موفق به جذب این منابع شویم، تا پایان 
سال جاری مسیر ۷ کیلومتری فاز نخست این خط، از منطقه دارک تا 
طوقچی را مورد بهره برداری قرار می دهیم.ســید محسن واعظی فر در 
گفت وگو با »ایمنــا« درباره آخرین وضیعت پیشــرفت خط ۲ متروی 

اصفهان اظهار کرد: فعالیت از جبهه شمال این خط را با دو تی بی ام آغاز 
کردیم که تی بی ام شرقی به آخرین نقطه خود یعنی ایستگاه ابن سینا 
رسیده است، اما به دلیل مسائلی همچون ترافیک تصمیم بر این است 
که تی بی ام غربی که در حال حاضر در طوقچی قرار دارد نیز به ایستگاه 
ابن سینا برسد.وی افزود: این دو تی بی ام در ایستگاه ابن سینا دمونتاژ 
خواهد شــد، البته به دلیل مســائلی همچون ترافیک باید تا رسیدن 

تی بی ام غربی به ایستگاه ابن سینا صبور باشیم، زیرا برای دمونتاژ شدن 
نیازمند جرثقیل های بالای ۳۰۰ تن هستیم که آنها زا از مرکز میدان خارج 
کنند، درصدد هســتیم دو تی بی ام هم زمان از ایستگاه ابن سینا خارج 
شود.مدیرعامل سازمان قطار شــهری اصفهان و حومه با بیان اینکه از 
سمت جبهه غربی، تی بی ام از ســمت ایستگاه شهید حجازی حفاری 
را آغاز کرد و بهمن سال گذشته به ایســتگاه امام حسین )ع( رسید و 
ابزارهای آن به روزرسانی شد، تصریح کرد: تی بی ام جبهه غربی خط ۲ 
متروی این کلان شهر هفته آینده حفاری از ایستگاه امام حسین )ع( 

به سمت ایستگاه آمادگاه را آغاز خواهد کرد.
واعظی فر اضافه کرد: در خصوص ایســتگاه های شمال به شهروندان 
وعده داده بودیــم که در صــورت تأمین منابــع مالی تا پایان ســال 
بهره برداری اولیه را داشته باشــیم که با اقدامات صورت گرفته، در حال 
حاضر عملیات نازک کاری چهار ایستگاه آغاز شده و هم زمان روسازی و 
ریل گذاری نیز در حال انجام است که پس از ریل گذاری، مسائل فنی و 

برقی نیز در دستور کار قرار خواهد گرفت.
مدیرعامل ســازمان قطار شــهری اصفهان و حومه یادآور شد: حدود 
۷۵۰۰میلیارد تومان اعتبار برای تأمیــن منابع مالی خط ۲ مترو در نظر 
گرفته شــده اســت که اگر موفق به جذب این منابع شــویم، تا پایان 
سال جاری مسیر ۷ کیلومتری فاز نخست این خط، از منطقه دارک تا 

طوقچی را مورد بهره برداری قرار می دهیم.
واعظی فر گفت: شهرداری با تمام توان خود برای جذب این منابع تلاش 
می کند و دولت نیز همکاری خوبی دارد، چراکه مترو در حل مســائل 

زیست محیطی تأثیرگذار است.

مدیر منطقه ۹ شــهرداری اصفهان گفت: همکاری 
و هم افزایی شــهرداری با باشگاه سپاهان می تواند 
به ارتقای جایگاه این کلان شهر کمک کند، بنابراین 
شــهرداری آمادگی هرگونه همکاری با این باشگاه 

را دارد.
به گزارش »ایمنا«، سیدســلمان قاضی عســگر در 
دیدار با مدیرعامل باشگاه فرهنگی ورزشی سپاهان 
اصفهان اظهار کــرد: ورزش به عنوان ســالم ترین 
فعالیت شــهروندی در جوامع شــمرده می شــود 
و شــهرداری منطقه ۹ این کلان شــهر در راســتای 
وظایــف و مســئولیت های اجتماعــی حمایت از 
ورزش شهروندی را از دغدغه های مجموعه مدیریت 

شهری می داند. 
مدیر منطقه ۹ شــهرداری اصفهان با اســتقبال از 
همکاری باشــگاه فولاد مبارکه سپاهان با مجموعه 
منطقــه ۹ شــهرداری اصفهان افــزود: همکاری و 
هم افزایی شهرداری با باشگاه سپاهان می تواند به 
ارتقای جایگاه این کلان شهر کمک کند و شهرداری 

آمادگی هرگونه همکاری با این باشگاه را دارد.
باشــگاه  مدیرعامــل  آذربایجانــی،  مهــدی 
فرهنگی ورزشی سپاهان نیز با اشاره به خلاصه ای از 
تاریخچه و فعالیت های باشگاه سپاهان اظهار کرد: 
باشگاه فولاد مبارکه سپاهان در حال حاضر با حدود 
۷۳ تیم ورزشی در رشته ها و رده های سنی مختلف و 

در دو بخش بانوان و آقایان در زمینه ورزش حرفه ای 
و قهرمانی در کشور فعال است و تلاش دارد جایگاه 
این کلان شهر را در سطوح ملی و بین المللی ورزش 

ارتقا دهد.
وی با اشــاره به فعالیت هــای فرهنگی باشــگاه 
فولاد مبارکه ســپاهان افــزود: با توجه بــه اینکه 
فیفا مســئولیت های اجتماعی را وظیفه باشگاه ها 
می داند، بنابراین باشــگاه فولاد مبارکه ســپاهان 
نه تنها در حوزه ورزش فعالیت می کند، بلکه مسائل 
فرهنگی و اجتماعی را نیز رســالت خــود می داند، 
همچنین آمــاده هرگونه همــکاری در زمینه های 

مختلف فرهنگی، ورزشی با شهرداری است.

مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان:

شهرداری آماده همکاری با باشگاه سپاهان است

برگزاری نخستین دوره شهرجو در اصفهان
رئیس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان از برگزاری نخستین دوره شهرجو شهرجو 
)رویداد توانمندسازی و شبیه سازی مدیریت شهری( توسط باشــگاه شهراندیشان ویژه جوانان 
و دانشــجویان مســتعد و نخبه خبر داد.مصطفی نباتی نژاد در گفت وگو با »ایمنــا« اظهار کرد: در 
این دوره شبیه سازی مدیریت شهری برای دانشــجویان و جوانان مستعد و نخبه انجام می شود.

وی با اشاره به خدمات و مزایای دوره شــهرجو افزود: توانمندسازی، توسعه فردی، مهارت افزایی، 
آشــنایی با فرایندها، مهارت ها و ابزارهای مدیریت در کلان شــهرها، امکان پیوستن نفرات برتر به 
عضویت طلایی در باشگاه شهراندیشان، 
گواهینامه پایــان دوره و عضویت عادی 
در باشــگاه شهراندیشان و شبکه سازی 
جوانان مستعد و ارزش آفرین شهری از 
جمله خدمات این دوره است.وی با بیان 
اینکه جوانان ۲۳ تا ۳۲ ســال می توانند 
در این دوره شرکت کنند، گفت: پذیرش 
از طریق ارســال رزومه، مصاحبه و بوم 
حل مسئله انجام می شــود، همچنین 
مستعدان برتر، نخبگان و علاقه مندان به 
حوزه مسائل شهری می توانند در این دوره شرکت کنند؛ سهمیه ویژه برای مستعدان با معرفی نامه 
یا تاییدیه از اساتید هیئت علمی دانشگاه ها، بنیاد نخبگان و انجمن های دانشجویی در نظر گرفته 
شده است.نباتی نژاد با بیان اینکه هزینه ثبت نام دو میلیون و ۵۰۰ هزار تومان )با تخفیف ۸۰ درصد 
ویژه دانشجویان و پذیرفته شدگان ۵۰۰ هزار تومان( است، تصریح کرد: مهلت ثبت نام تا سی ویکم 
خرداد باقی است و افراد علاقه مند می توانند برای ثبت نام به وبگاه www.urbantc.com مراجعه 

کنند و برای اطلاع بیشتر با شماره ۱۳۷ یا ۰۹۱۳۲۰۴۲۹۸۵ تماس بگیرند.

راه اندازی سامانه پرداخت خیرات و نذورات در سازمان 
آرامستان های شهرداری اصفهان

مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان از راه اندازی سامانه پرداخت خیرات و نذورات 
در سازمان آرامستان های این کلان شهر خبر داد و گفت: این اقدام در راستای احیای فرهنگ وقف 
ویژه اموات و در قالب های اقتصادی کوچک انجام می شود.به گزارش »ایمنا«، علی حاجیان اظهار 
کرد: وقف از دیرباز در فرهنگ عمومی مردم اصفهان از جایگاه مهمی برخوردار بوده اســت، اما این 
موضوع در حوزه امور مربوط به آرامســتان ها مغفول مانده بود و به همیــن دلیل در این دوره برای 
احیای آن اقداماتی را در دســتور کار قرار دادیم.وی با بیان اینکه یکی از راهبردهای جدی سازمان 
آرامستان های شــهرداری اصفهان در دوره جاری، احیای فرهنگ خیرات و نذورات است، افزود: 
شرایط اقتصادی مردم ما را ترغیب کرد تا برای ترویج این فرهنگ، قالب های اقتصادی کوچک را 
به شهروندان ارائه کنیم و بتوانند با هزینه های اندک برای عزیزان از دست رفته خود خیرات بدهند.

مدیرعامل سازمان آرامســتان های شــهرداری اصفهان ادامه داد: این خیرات می تواند پرداخت 
هزینه برای ایجاد سقاخانه ها، محوطه های بازی یا خرید دستگاه های موردنیاز آتش نشانی باشد.

حاجیان از راه اندازی سامانه پرداخت خیرات و نذورات در این سازمان خبر داد و گفت: در این سامانه 
افراد می توانند نوع خیرات خود را انتخاب و مشخص کنند که در شــهر یا در محل آرامستان انجام 
شود، سپس بر اســاس تصمیمی که در این زمینه دارند، هزینه را در سامانه پرداخت می کنند.وی 
با اشــاره به جمع آوری خیرات و استفاده از آن تصریح کرد: ســقاخانه جی که به زودی در چهارباغ 
نصب می شــود، محوطه بازی کودکان محله دهنو واقع در منطقه ۲ و ســقاخانه های آرامســتان 
 باغ رضوان از جمله اماکنی اســت که با خیرات مردم طی دو ســال احداث و به نام خود اشخاص 

ماندگار شده است.

با مسئولان

خبر روزاخبار

نجات ۱۰۹ شهروند از 
حریق و حوادث توسط 

آتش نشانان اصفهان
ســخنگو و رئیس اداره ارتباطات ســازمان 
آتش نشــانی و خدمات ایمنی شــهرداری 
اصفهان اظهار کــرد: طی هفته گذشــته ۱۲ 
هزار و ۸۰۸ مورد تماس با ســامانه همیشه 
پاسخگوی ۱۲۵ گرفته شــد که منجر به ۳۱۱ 
مورد اعزام تیم های عملیاتــی اطفا یا امداد 
و نجات از ایســتگاه های بیست وهفت گانه 
شهر اصفهان شده است.محمد شریعتی در 
گفت وگو با »ایمنا« با بیان اینکه هفته گذشته 
۱۰۹ حریــق در شــهر اصفهان اتفــاق افتاده 
است، افزود: در این مدت ۱۹ حریق مربوط 
به منازل، ۷ حریق مربوط به مراکز تجاری و 
۱۲ حریق خودرو توســط شهروندان گزارش 
شد.وی گفت: ۱۳۵ حادثه مختلف از جمله 
سقوط از ارتفاع یا چاه داشتیم؛ به طور معمول 
در بهار و تابستان با توجه به اینکه کشاورزان 
و باغ داران اقدام به لایروبی و افزایش عمق 
چاه می کنند، این دســت حوادث بیشتر رخ 
می دهد.شــریعتی گفت: تصادف ۲۲ مورد، 
حبــس در اماکن و آسانســورها ۴۳ مورد و 
حوادث ســاختمانی از جملــه گودبرداری، 
تخریــب غیراصولی، ریزش یــا فروریزش 
بود که تیم های امداد و نجات برای پوشش 
ایمنی این مــوارد اعزام شــدند.وی افزود: 
هفته گذشــته ۶۷ تماس منجر به اعزام در 
رابطه با خدمات ایمنی مضاعف به شهروندان 
گزارش شد که به عنوان نمونه مهار حیوانات 
وحشــی و ورود این حیوانات بــه خودرو یا 
منازل شهروندان در شهر اصفهان بود که این 
مورد نیز در این فصل بیشــتر شــایع است.

رئیس اداره ارتباطات ســازمان آتش نشانی 
و خدمــات ایمنی شــهرداری اصفهــان با 
بیان اینکه هفته گذشــته ۱۰۹ مورد گرفتاری 
شــهروندان در حریق و حوادث گزارش شد 
و توســط آتش نشــانان از مــرگ حتمی یا 
آسیب های بعدی نجات یافتند، خاطرنشان 
کرد: دو مورد فوت شــده در حوادث داشتیم 
که یکی ناشی از سقوط از ارتفاع و دیگری در 

تصادف بوده است.

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان گفت: برای اجرای طرح خط انتقال آب دریای عمان به اصفهان، ۲۰ پیمانکار در ۲۴ جبهه کاری مشغول به کار 
هستند و پیش بینی می شود این طرح تا پایان سال جاری به اتمام برسد.مهران زینلیان در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به اجرای طرح خط انتقال آب دریای 
عمان به اصفهان اظهار کرد: این طرح در دو فاز طراحی شده است، فاز اول تا سیرجان کرمان است که در حال حاضر بیش از ۹۵ درصد آن به اتمام رسیده است؛ 
در این طرح قرار بوده از بخش مازاد خط کرمان آب به اصفهان برسد و تقریباً آماده شده است.وی افزود: به لحاظ مباحث مدیریتی و فنی، منتظر اجرای فاز 
دوم هستیم که از سیرجان تا سیریک )یکی از شهرستان های استان هرمزگان( است و تاکنون ۲۵ درصد پیشرفت داشته است؛ اگر مشکلی پیش نیاید تا 

پایان سال جاری به جمع بندی می رسد، البته مناقصات آب شیرین کن انجام شده و دستگاه مربوطه در حال خریداری است و پیشرفت خیلی خوبی دارد.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان با بیان اینکه برای اجرای طرح خط انتقال آب دریای عمان به اصفهان، ۲۰ پیمانکار در ۲۴ جبهه کاری مشغول 
به کار هستند، گفت: این پروژه رکورد بی نظیری در اجرا دارد و در مجموع دو فاز اجرایی شاهد پیشرفت ۵۵ درصدی آن هستیم.زینلیان تأکید کرد: این پروژه از 

استان های مختلف عبور می کند و در مسیر با فرایند آزادسازی روبه رو است، اما پیش بینی می شود این طرح تا پایان سال جاری به اتمام برسد.

آب دریای عمان تا پایان سال جاری به اصفهان می رسد

 سفر  وزیر اطلاعات 
به اصفهان

صبــح دیــروز حجت الاســلام 
لمســلمین سید اســماعیل  وا
خطیب به اصفهان ســفر  کرد. او 
در این سفر با آیت ا... طباطبایی 
نژاد، نماینده ولی فقیه در استان و 
امام جمعه اصفهان دیدار و گفتگو 
کرد و با حضور بر مزار ســرداران 
شهید خرازی، کاظمی و زاهدی و 
شهدای مدافع حرم یاد و خاطره 

این شهدا را  گرامی داشت. 

عکس خبر

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شــهرداری اصفهان گفت: قرار 
دادن زباله خارج از نوبت سر کوچه ها و معابر شهر چهره زیبای شهرها 
را مخدوش می کند و از ســوی دیگر پدیده زباله گــردی را افزایش 
می دهد، بنابراین شــهروندان بایــد زمان بیرون گذاشــتن زباله ها 
را رعایت کنند.غلامرضا ســاکتی در گفت وگو با »ایمنــا« با تأکید بر 
لزوم توجه به زمان قراردادن پســماندها خــارج از منزل اظهار کرد: 
از شــهروندان تقاضا می کنم نوبت تحویل پســماند در زمان مقرر را 
رعایت کنند، چراکه یکی از علت هــای افزایش جمعیت موش ها در 
شهر این است که بعضی شــهروندانی که محل سکونت آنها نزدیک 

به گذر اصلی اســت، کیســه های زباله خود را بدون نوبت و هر شب 
سر خیابان رها می کنند و علاوه بر آســیب های بصری، حمل ونقل و 
آلودگی، زنجیره غذایی برای موجودات مــوذی ایجاد می کنند.وی 
افزود: قرار دادن زباله خارج از نوبت سر کوچه ها و معابر شهر، چهره 
زیبای شــهرها را مخدوش می کند و بســتر زباله گردی را افزایش 
می دهد، بنابراین شهروندان باید زمان بیرون گذاشتن زباله را رعایت 
کنند.مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان درباره 
آسیب های زباله گردی تصریح کرد: زباله گردی پدیده نامطلوبی است 
که آسیب های بهداشتی بسیاری را به همراه دارد، چراکه زباله ها در 

کارگاه های زیرزمینی و غیربهداشتی به مواد اولیه تبدیل می شود و 
بعضی موارد آن در ســفره غذایی مردم قرار می گیرد.ساکتی ادامه 
داد: یکی دیگر از آسیب های تحویل بدون نوبت زباله، سوءاستفاده 
از کودکان کار است، ضمن اینکه زنجیره غلط اقتصادی خلاف موجب 
می شود مهاجرت اتباع خارجی به حواشی شهر را داشته باشیم که به 
تفکیک غیرمجاز منجر می شود، همچنین این موضوع به دلیل انباشت 
زباله ها به توسعه انبارهای خلاف نیز کمک شایانی می کند.وی خاطر 
نشــان کرد: بخشــی از آلودگی هوا نیز به دلیل افزایش کارگاه های 
غیرمجازی است که در شــرق، شــمال و غرب اصفهان وجود دارد، 
چراکه چرخه تبدیل زباله آنها بدون مجوز و غیربهداشتی است، ضمن 
اینکه آسیب های ناشی از رعایت نکردن نوبت تحویل زباله به آب ، هوا، 

فرهنگ و مسائل اجتماعی نیز نفوذ پیدا می کند.
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مدیر بازرسی و نظارت اصناف اســتان اصفهان با تأکید بر ضرورت نگاه 
فرهنگی به جای نگاه تجاری به عرصه عفــاف و حجاب گفت: اصفهان 

میزبان یکی از بزرگ ترین رویدادهای ملی عفاف و حجاب خواهد بود.
به گزارش »مهر«، جواد محمدی صبح ســه شنبه در جمع خبرنگاران با 
بیان اینکه نگاه همه به موضوع عفاف و حجاب باید دارای مبانی فرهنگی 
عقیدتی باشــد، اظهار کرد: برگزاری رویدادها و نمایشگاه های عفاف و 
حجاب از مهمتریــن عوامل ترویج فرهنگ عفــاف و حجاب در جامعه 
است، مشروط به اینکه نگاه به این رویدادها و نمایشگاه ها تجاری نبوده 

و رویکرد فرهنگی در دستور کار برگزار کنندگان باشد.
وی با اشاره به حمایت مستمر مدیریت بازرسی اصناف استان اصفهان 
از برگزاری رویدادها و نمایشــگاه های عفاف و حجاب، اظهار کرد: تعداد 
۹ رویداد و نمایشگاه عفاف و حجاب در سال گذشــته در اصفهان برای 
حمایت، همکاری و راهبری مدیریت بازرســی اصناف استان اصفهان 
برگزار شده است و همواره پرداختن به موضوع حجاب یکی از دغدغه های 
جدی ما بوده اســت.مدیر بازرسی و نظارت اصناف اســتان اصفهان با 
تأکید بر ضرورت جلوگیری از اســتحاله مبانی حجاب و تجاری شــدن 
مسئله عفاف و حجاب، تصریح کرد: برگزاری رویداد و نمایشگاه عفاف 
و حجاب دستورالعمل مشخصی دارد که برگزار کنندگان ملزم به تبعیت 
از آن هســتند اما متأســفانه در برخی رویدادها و نمایشگاه هایی که در 
حوزه عفاف و حجاب در اصفهان برگزار شد، شاهد تخلفاتی نظیر عرضه 
کالاهای غیرمرتبط با حجاب، لباس های نامتعارف و مصداق بدپوششی 
و بی حجابی و تبدیل شدن نمایشگاه و رویداد به عرصه مد و پوشش های 
ناهنجار بودیم.محمدی افزود: هدف ما از صدور مجوز برای رویدادهای 
عفاف و حجاب ترویج فرهنگ عفاف و حجاب در ســطح جامعه است، 
اینکه طی برگزاری برخی رویدادها و نمایشــگاه ها مجبور شده ایم پس 
از چندین بار تذکر بخاطر ارائه لباس هایی نظیر شلوارهای زاپ دار، مانتو 
جلوباز، لباس هایی با طرح و تصاویر ناهنجار و غیراســامی و اعتراض 
مخاطبین به این ناهنجاری های خاف فلسفه حجاب اقدام به تعطیلی 
غرفه خاطی کنیم، موجب شد تا رویکردها و برنامه های جدیدی در زمینه 
برگزاری نمایشگاه و رویداد عفاف و حجاب در استان اصفهان در پیش 
بگیریم و بر همین مبنا با برخی برگزار کنندگانی که قوانینی که برای این 
رویدادها تعریف شده بود را رعایت نکردند فعاً امکان همکاری نخواهیم 
داشــت.وی با بیان اینکه به صورت میانگین در هــر هفته 2 مجوز برای 
نمایشگاه های مشاغل خانگی توسط مدیریت بازرسی و نظارت بر اصناف 

صادر می شود، گفت: شاهد اســتقبال بسیار خوب مجریان و متصدیان 
از نمایشگاه های مشــاغل خانگی هستیم و حمایت های اتاق اصناف از 
مجریان برگزاری نمایشگاه های مشاغل خانگی و متصدیان باعث رشد 
و ارتقا این عزیزان شده اســت.محمدی با تأکید بر اینکه نداشتن نگاه 
تجاری به مسأله عفاف و حجاب یکی از اولویت های مهم ما در این عرصه 
است، اظهار کرد: برگزاری رویدادها و نمایشگاه های عفاف و حجاب در 
سطح ملی با رعایت استانداردهای مصوب این عرصه از جمله اقداماتی 
است که به صورت کارشناسی شــده و با رویکرد فرهنگی در دستور کار 
مدیریت بازرسی اصناف استان اصفهان قرار گرفته است.وی با اشاره به 
نقش نمایشگاه های حرفه ای و قانون مدار در رشد و تعالی فرهنگ عفاف 
و حجاب، تصریح کرد: در راستای حمایت از تولید کنندگان عفاف و حجاب 
و با توجه به نیــاز جامعه به محصولات این عرصه، یکــم تا پنجم تیرماه 
شاهد یکی از بزرگ ترین نمایشگاه های عفاف و حجاب کشور در اصفهان 
خواهیم بود که از ابتدای فراخوان این نمایشگاه، شاهد حضور چشمگیر 
و قابل توجه تولیدکنندگان محصولات عفاف و حجاب در این نمایشگاه 
بوده ایم.مدیر بازرسی و نظارت بر اصناف اســتان اصفهان اظهار کرد: با 
پیگیری و تعامات انجام شــده با مدیریت شــهری اصفهان، به منظور 
تسهیل دسترسی خانواده ها به محصولات عفاف و حجاب و حمایت از 
تولید کنندگان در حال بستر سازی برای و فراهم آوردن زیرساخت های 

شهر عفاف و حجاب در اصفهان هستیم.

مدیر درمان تأمین اجتماعی اســتان اصفهان، کمبود امکانات زیربنایی نسبت به 
تعداد بیمه شــده، مشکل جذب نیروی انســانی و کمبود پزشک متخصص را 3 

چالش جدی حوزه درمان تأمین اجتماعی استان اصفهان اعام کرد.
به گزارش »رکنا«، دکتر محمد رجالی در دیدار دکتر رســول بخشی نماینده مردم 
اصفهان در مجلس شورای اسامی گفت: استان اصفهان با حدود 3 میلیون و 700 
هزار بیمه شده تأمین اجتماعی در رتبه دوم کشور پس از استان تهران قرار دارد اما 
این استان از لحاظ امکانات زیربنایی در حوزه درمان تأمین اجتماعی نیاز به توسعه 
بیشتر دارد.وی افزود: به طور متوســط 52 درصد جمعیت کشورمان زیرپوشش 
سازمان تأمین اجتماعی بوده ولی به دلیل صنعتی بودن اصفهان، 70 درصد این 
استان زیرپوشش سازمان تأمین اجتماعی اســت؛ بنابراین تعداد بیمه شدگان 
زیادی در اصفهان به خدمات درمانی نیاز دارند.مدیر درمان تأمین اجتماعی استان 
اصفهان گفت: برای افزایش امکانات زیربنایــی در حوزه درمان تأمین اجتماعی 
استان اصفهان، مجوز ساخت یک بیمارستان 500 تخت خوابی دریافت شده است 
اما باید تمهیداتی در تسریع ساخت آن اتخاذ شود؛ همچنین بخش جراحی قلب 
بیمارستان دکتر علی شریعتی، بهمن ماه 1401 راه اندازی شد که تاکنون حدود 470 
عمل جراحی به صورت رایگان برای بیمه شــدگان انجام شده است و با گسترش 
آن می توان به بیماران بیشتری خدمات ارائه داد.دکتررجالی افزود: بهره برداری 
از درمانگاه شهر دولت آباد، آغاز ساخت درمانگاه شهرستان فریدونشهر، درمانگاه 
بیمارستان فاطمه الزهرا)س( نجف آباد و ساخت درمانگاه شهید برهانیان خیابان 
مسجد سید اصفهان از دیگر اقدام های مدیریت درمان تأمین اجتماعی اصفهان 

برای افزایش امکانات زیربنایی در حوزه درمان تأمین اجتماعی استان است.

پرداخت 8.6 همت در حوزه درمان غیر مستقیم
وی با بیان اینکه ارائه خدمات درمانی به بیمه شــدگان در مراکز ملکی ســازمان 
تأمین اجتماعی رایگان بوده ولی این سازمان ۹0 درصد هزینه درمان بیمه شدگان 
در مراکز درمانی دولتی و 20 تا 30 درصد هزینه خدمات درمانی در مراکز خصوصی 
و خیریه ای طرف قرارداد را می پردازد گفت: سازمان تأمین اجتماعی در سال 1402 
در حوزه خرید خدمت درمانی در مجموع 8.6 هزار میلیارد تومان )همت( در استان 
اصفهان هزینه بــه مراکز درمانی طرف قرار داد پرداخت کرده اســت.مدیر درمان 
تأمین اجتماعی استان اصفهان افزود: سازمان تأمین اجتماعی در استان اصفهان 
با 4147  مطب، داروخانه و مرکز خدمات تشخیصی و همچنین با 64 بیمارستان 
دولتی و خصوصی قرارداد خریــد خدمات درمانی دارد.دکتر رجالی با اشــاره به 
اینکه سازمان تأمین اجتماعی در استان اصفهان با 3 بیمارستان ملکی دکتر علی 

شــریعتی، غرضی و فاطمه الزهرا)س( نجف آباد با مجموع حدود 850 تخت و 
همچنین 28 درمانگاه ملکی به بیمه شدگان خدمات درمانی رایگان ارائه می دهد 
گفت: از مجموع 28 درمانگاه ملکی، 8 درمانگاه آن در شهرستان اصفهان است.

وی با بیان اینکه سازمان تأمین اجتماعی به جز در3 شهرستان در دیگر شهرستان 
های استان اصفهان درمانگاه ملکی دارد افزود: بر اساس قانون، شاخص ایجاد 
درمانگاه، وجود بیش از 20 هزار بیمه شــده است سازمان تأمین اجتماعی هزینه 

بستری در شهرستان ها را به طور کامل پرداخت می کند.

افزایش مراجعه کنندگان علیرغم بازنشسته شدن کارکنان
مدیر درمان تأمین اجتماعی اســتان اصفهان در ادامه با اشــاره به روند افزایشی 
مراجعه کنندگان به مراکز درمانی ملکی تأمین اجتماعی در استان طی سال های 
13۹۹ تا 1402 گفت: شــمار مراجعه کنندگان به مراکز درمانــی تأمین اجتماعی 
استان اصفهان در حالی روند صعودی داشــته که 500 نفر از کارکنان مراکز ملکی 
تأمین اجتماعی استان بازنشسته شدند و نیروی جدید جایگزین آنها نشده است 
و مدیریت درمان تأمین اجتماعی اســتان اصفهان در حال حاضر کمبود نیروی 
انســانی دارد.دکتررجالی افزود: در حال حاضر مدیریت درمان تأمین اجتماعی 
استان اصفهان با 3500 نفر نیروی انســانی به مراجعه کنندگان در مراکز درمانی 
خود خدمات ارائه می دهد و به طور قطع کمبود نیروی انســانی، کیفیت خدمات 
درمانی را کاهش می دهد.وی با اعام اینکه مدیریت درمان تأمین اجتماعی استان 
اصفهان با مشکل جذب نیرو جدید انســانی روبه رو است گفت: سازمان تأمین 
اجتماعی در حالی یک سازمان عمومی غیر دولتی است که بر اساس مصوبه هیئت 
دولت، سازمان های غیر دولتی نیز برای جذب نیروی انسانی باید از سازمان امور 
استخدامی کشور مجوز دریافت کنند و این مسئله روند جذب نیروی انسانی جدید 
را در سازمان تأمین اجتماعی طولانی کرده است به نحوی که 18 ماه طول می کشد 

تا یک نیروی انسانی جدید جایگزین یک بازنشسته شود.

کاهش پزشکان متخصص
مدیر درمان تأمین اجتماعی استان اصفهان با بیان اینکه جذب پزشک متخصص 
نیز یک چالش جدی حوزه درمان تأمین اجتماعی اســتان اصفهان است افزود: 
تعداد پزشکان متخصصی که طی 14 سال گذشــته با مدیریت تأمین اجتماعی 
استان اصفهان قرارداد داشتند کاهش چشمگیری یافته است به طوری که تا سال 
138۹، دوهزار پزشک متخصص با مدیریت درمان تأمین اجتماعی استان قرارداد 

داشتند ولی در حال حاضر ۹50 پزشک متخصص با این مدیریت قرارداد دارند.
دکتر رجالی افزود: تعرفه های بسیار پایین در مراکز درمانی تأمین اجتماعی سبب 
شده تا پزشکان متخصص عاقه کمتری برای ارائه خدمات درمانی در این مراکز 
نشان دهند؛ با این حال پزشکان متخصصی هستند که تمایل دارند در مراکز درمانی 
تأمین اجتماعی به بیماران خدمات ارائه دهند ولی متأسفانه تصویب قانون سقف 
پرداخت به پزشکان سبب شده تا بســیاری از آنها که عملکرد بالایی دارند جذب 
بخش خصوصی شوند.وی با اشاره به اینکه بر اساس قانون برنامه ششم توسعه 
کشور که 5 سال نیز تمدید شد، تصریح شده بود دریافتی پزشکان به عنوان »حق 
حرفه ای« در تمام مراکز دولتی، نیمه دولتی و خصوصی به طور یکسان شود گفت: 

متأسفانه این قانون در برنامه ششم توسعه اجرا نشد.

مدیر بازرسی و نظارت اصناف استان اصفهان:

نگاه به رویدادهای عفاف و حجاب تجاری نیست

مدیر درمان تأمین اجتماعی استان مطرح کرد

کمبود امکانات و پزشک متخصص؛ چالش های جدی مدیریت 
درمان تأمین اجتماعی اصفهان

 برگزاری کمپ بین المللی سازی دانش بنیان ها در 
شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان

رویداد کمپ بین المللی سازی شــرکت های دانش بنیان، خاق و نوآور 22 و 23 خرداد ماه در 
شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان برگزار می شود.

به گزارش »مهر«، رویداد کمپ بین المللی سازی شــرکت های دانش بنیان، خاق و نوآور 22 و 
23 خرداد ماه با حضور مدیران ســازمان توســعه همکاری های علمی و فناورانه بین المللی در 
سالن کنفرانس شیخ بهایی شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان برگزار می شود.سرفصل های 
این دوره را فرایند ارزیابی آمادگی صادراتی و معرفی ابزارهای حمایتی معاونت علمی، فناوری و 
اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری، اصول و فنون مذاکره و مکاتبه بین المللی و تبیین مقررات 
گمرکی در فرآیند صادرات تشکیل می دهد. راضیه کهنسال )مدیر باشگاه شرکت های صادراتی 
دانش بنیان و کریدور توسعه صادرات و تبادل فناوری(، علیرضا پنکه ساز )دکترای مدیریت کسب 
و کار( و رضا گلی )رئیس کمیسیون رســیدگی به اختافات گمرکی( ارائه دهندگان این رویداد 
خواهند بود. گفتنی است شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان تاکنون به عنوان حلقه واسط میان 
دولت، صنعت و دانشگاه در جهت توسعه اقتصادی مبتنی بر دانش و نهایتاً تبدیل علم به ثروت 
در کشور ایفای نقش کرده است. هم اکنون در شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان حدود 700 واحد 

دانش بنیان و فناور مستقر هستند.

هشدار پلیس راهور به همستربازها 

 سکه جمع کردن حتی روی موتورسیکلت و پشت فرمان 
به قیمت جان؟!

 رئیس پلیس راهور تهران بزرگ گفت: سال گذشــته 36 درصد از تصادفات پایتخت و امسال 
نیز 38 درصد از تصادفات به علت عدم توجه به جلوی رانندگان اتفاق افتاد که این مسئله بیشتر 
به خاطر استفاده از تلفن همراه حین رانندگی است. سرهنگ سید ابوالفضل موسوی پور گفت:  
بازی همستر کامبت باعث کاهش توجه و تمرکز رانندگان شده و می تواند منجر به وقوع تصادفات 
جرحی و فوتی شود. متأسفانه حتی شاهد هستیم که موتورسواران نیز در حال انجام این بازی 
هستند و این مسئله برای راکبان موتورسیکلت ها بســیار خطرناک تر است زیرا با کوچک ترین 
بی احتیاطی موتورســیکلت زمین می کند. رئیس پلیس راهور تهران بزرگ از رانندگان خواست 
که حین رانندگی تمام حواس خود را به جلو بدهند و از تلفن همراه خود برای هر هدفی استفاده 

نکنند.

فشار شبکه توزیع آب اصفهان در  وضعیت 
متعادل قرار دارد

مدیرعامل شرکت آب و فاضاب استان اصفهان گفت: با توجه به تمهیدات 
و اقدامات انجام شده، اکنون فشار شبکه توزیع آب شهر اصفهان در حالت 
متعادل قرار دارد و قطعی یا افت فشــار در شبکه آبرســانی این کانشهر 
گزارش نشده است.به گزارش »ایرنا«، حوالی نیمه خرداد امسال شبکه 
توزیع آب در برخی نقاط کانشــهر اصفهان از جملــه خیابان های پروین، 
مولوی، معراج، میدان جمهوری، خیابان فروغی، کاوه و خیابان شهید باهنر 
با افت فشار روبه رو شد.حسین اکبریان در گفتگوی اختصاصی با »ایرنا« 
افزود: در روزهای اخیر گرم شدن شدید و ناگهانی هوا، توپوگرافی و تراکم 
جمعیتی متفاوت در مناطق شهری همچنین نصب پمپ های غیرمجاز و 
مصرف بی رویه برخی از شهروندان، افزایش مصرف آب، افت فشار و قطعی 
را به همراه داشت که با تاش بی وقفه کارکنان آبفای استان، اکنون توزیع 
عادلانه آب عملیاتی شده است.وی با بیان اینکه بر اساس پیش بینی ها، 
استان اصفهان امسال داغ ترین تابستان  را پیش رو خواهد داشت، افزود: 
افزایش دمای هوا باعث رشــد تصاعدی 20 درصدی مصرف آب در سطح 
شهر اصفهان شــد که تمهیدات لازم برای این مســئله با وارد کردن منابع 
تأمین آب جدید فراهم شده اســت و امیدواریم با صرفه جویی و رعایت 
الگوی مصرف توسط مشترکان و با توجه به افزایش میزان تأمین آب در 
سامانه اصفهان بزرگ، افت فشارها به حداقل برسد و سطح رضایتمندی 
افزایش یابد.مدیرعامل شرکت آب و فاضاب اســتان اصفهان افزود: با 
آغاز فصل گرما و وارد مدار شــدن کولرهای آبی، میزان مصرف آب به طور 
محسوس افزایش می یابد که ســرویس کولر و نصب سایبان بر روی آن 
ســبب صرفه جویی حدود 20 درصدی در مصرف آب می شود.وی با بیان 
اینکه در فصول گرم ســال ناترازی بین منابع و مصارف وجود دارد، افزود: 
مشترکان، مصارف غیرضرور آب را به ســاعات ابتدایی روز یا انتهای شب 
موکول و از آبیاری باغچه ها و فضای سبز با آب آشامیدنی خودداری کنند.
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